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Drage 
sugrađanke 
 i sugrađani,

ostvarili smo cilj! 
Obnovom i opremanjem 
dječjeg vrtića u Lepogla-
vi, koji je zasjao u no-
vom ruhu, te izgradnjom 
novog dječjeg vrtića u 
Višnjici, stvorili smo uv-
jete da svoj djeci predš-
kolske dobi s gradskog 
područja omogućimo 
pohađanje vrtića. Na-
šim predškolcima smo 
u ovim dječjim vrtićima 
osigurali provedbu vr-
tićkih programa po naj-
višim pedagoškim stan-
dardima, kakve nemaju 
ni djeca u puno većim 
i bogatijim sredinama. 
Još smo jedan put po-
kazali da ispunjavamo 
dana obećanja! Unatoč 
nizu nepovoljnih okol-
nosti koje su pratile os-
tvarenje ovih, za demo-
grafsku politiku ključnih 
projekata, uspjeli smo 
istovremeno raditi i pri-
vesti kraju dva skupa i 
komplicirana projekta, 
kao jedina jedinica lo-
kalne samouprave u na-
šoj zemlji kojoj je uspjelo 
ostvariti ulaganja u čak 
dva dječja vrtića.

Ulaganja u buduć-
nost neće stati! Nastav-
ljamo raditi na infra-
strukturi 22. stoljeća. 
Ovih smo dana napravili 
i novi, veliki korak u di-
gitalnoj transformaciji 
Lepoglave. Dostupnost 
širokopojasnog interne-
ta jamči brži ekonomski 
razvitak, ali i viši druš-
tveni standard i bolju 
perspektivu cijelog lepo-
glavskog kraja.

Ovog smo ljeta na-
stavili ulagati u komu-
nalnu infrastrukturu, 
sanirana su klizišta, 
uređivani su vodotoko-
vi, postavljena je nova 
javna rasvjeta, sanirane 

su lokalne ceste na ci-
jelom području Grada. 
Gradimo nove društvene 
domove, ulažemo u no-
vu sportsku infrastruk-
turu, našim smo vatro-
gascima osigurali novu 
opremu. U našoj maloj 
Lepoglavi činimo velike 
stvari.

Posebno sam pono-
san i sretan da smo i ove 
godine, unatoč teškim 
okolnostima i mnogim 
ograničenjima zbog ko-
ronavirusa, uspjeli odr-
žati naš međunarodni 
festival čipke. Jedinstve-
nu ljepotu lepoglavske 
čipke ove smo godine 
svijetu predstavili i u 
virtualnom prostoru. 
Stekli smo nove prijate-
lje iz Bugarske, s kojima 
ćemo kulturnu surad-
nju proširiti i na gospo-
darstvo. Lepoglavu je 
kao poželjno mjesto za 
ulaganje prepoznao i 
talijanski investitor, vje-
rujem da ćemo u skoroj 
budućnosti ostvariti i 
nova ulaganja.

Ostvarujemo zadane 
ciljeve kako bi naša Le-
poglava i cijelo područ-
je Grada bilo mjesto još 
poželjnije za život, koje 
će svim građanima omo-
gućiti visoki komunalni, 
obrazovni i društveni 
standard. Nastavit ćemo 
ulaganja u budućnost! 
Pokazali smo da uz vašu 
podršku, viziju i razvoj-
ne planove pretvaramo 
u stvarnost.

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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Grad Lepoglava nastavlja ulagati u obrazovanje

Radne bilježnice za sve 
osnovnoškolce
U novoj školskoj godini sve su učenike u školama s gradskog područja doče-
kale radne bilježnice koje je ove školske godine osigurao Grad Lepoglava, koji 
je za njihovu nabavu iz gradskog proračuna izdvojio više od 167 tisuća kuna.

- Djeco učite i budite 
veseli. Pred vama je vrije-
me puno izazova s kojima 
se dosad nismo susretali, 
ali ne sumnjajući u vas, 
vaše roditelje i učitelje, 
vjerujem da će ti izazovi 
biti prevladani. Vjerujem 
da će ova školska godina, 
unatoč epidemiološkoj si-
tuaciji i epidemiološkim 
mjerama, biti uspješna te 
da ćemo na njenom kraju 
najviše govoriti o posti-
gnutim odličnim rezul-
tatima. Nadam se da će 
tome pridonijeti potpora 
i ulaganje Grada Lepo-
glave u obrazovanje. Uz 
sredstva koja izdvajamo 

za nagrade učenicima 
i mentorima, zatim za 
financiranje programa 
cjelodnevnog boravka 
u školi te sufinanciranje 
prijevoza, ove smo godine 
za sve učenike financirali 

nabavu radnih bilježnica 
- istaknuo je gradonačel-
nik Marijan Škvarić u 
poruci koju je na početku 
nove školske godine upu-
tio svim učenicima, učite-
ljima i školskom osoblju.

Prekogranična suradnja s Općinom Cirkulane

Zajednički planovi za 
uređenje cesta
Grad Lepoglava i susjedna slovenska Općina Cirkulane održali su u Lepoglavi 
radni sastanak kojim je nastavljena uspješna prekogranična suradnja dviju 
jedinica lokalne samouprave koje aktivno rade na poboljšanju života građa-
na s obje strane državne granice.

- Zadovoljan sam or-
ganizacijom ovakvih 
sastanaka na kojima u 
prijateljskom ozračju 
razgovaramo o potreba-
ma građana s obje strane 
granične crte te aktivno 
radimo na rješavanju 
njihovih problema - ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić na sa-
stanku s izaslanstvom 
Općine Cirkulane, koji 
je vodila Ana Žumbar, 
načelnica ove slovenske 
općine.

Na dnevnom redu 
ovoga sastanka bile su 
teme vezane uz cestovnu 

infrastrukturu i zajednič-
ke planove za uređenje 
cesta koje prelaze granič-
nu crtu.

Vijećnik Josip Čelig 
na sastanku je aktualizi-
rao pitanje prekogranič-
nih propusnica te pred-

ložio da obje jedinice 
lokalne samouprave po-
duzmu aktivnosti koje bi 
omogućile izdavanje pre-
kograničnih propusnica 
za nesmetan prelazak dr-
žavne granice na granič-
nom prijelazu Florijan.

Lepoglava među najtransparentnijim gradovima u Hrvatskoj

Za transparentnost - čista petica
Institut za javne financije predstavio je rezultate istraživanja proračunske 
transparentnosti prema kojem je transparentnost Grada Lepoglava ocijenje-
na najvišom ocjenom - čistom peticom.

- Biti u krugu najtran-
sparentnijih jedinica lo-
kalnih samouprava u Hr-
vatskoj potvrda je našeg 

odgovornog odnosa prema 
javnim sredstvima kojima 
raspolažemo, našeg tran-
sparentnog rada i visokih 

standarda koje smo uveli 
u rad gradske uprave - ista-
knuo je gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić.

Završen projekt rekonstrukcije, dogradnje i opremanja dječjeg vrtića u Lepoglavi vrijedan više od 12 milijuna kuna

Nova gradska ljepotica
Nakon što je projekt rekonstrukcije objekta Dječjeg vrtića Lepoglava i izgradnje pomoćne zgrade te opremanja vrtića, vrijedan 12 
milijuna 275 tisuća i 785 kuna, uspješno priveden kraju, organiziran je 21. kolovoza - Dan otvorenih vrata Dječjeg vrtića Lepoglava, 
tijekom kojeg su građani mogli razgledati novu gradsku ljepoticu koja će lepoglavskim mališanima pružiti najviši vrtićki standard.

-Prije četiri godi-
ne postavio sam cilj da 
stvorimo uvjete da svoj 
djeci predškolske do-
bi s gradskog područja 
omogućimo pohađanje 
vrtića. Počeli smo tada 
s pripremama projekta 
koji smo uspješno priveli 
kraju. Sredstva za njego-
vu realizaciju osigurali 
smo kroz mjeru 7.4.1. i 
ostvarili potporu od 6,7 
milijuna kuna. Ostatak 
sredstava osigurali smo 
sami i to kreditom kojeg 
ćemo otplaćivati kroz 
pet godina po povoljnim 
uvjetima. Nije bilo lako 
realizirati ovaj projekt, 
konkurencija na natje-
čaju bila je velika, cije-
ne su u međuvremenu 
značajno porasle, teško 
je bilo pronaći izvođača, 
došlo je do promjena u 
provođenju same mjere, 
a na kraju se dogodio i 

koronavirus. Unatoč sve-
mu projekt smo uspješno 
priveli kraju - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić na Danu otvore-
nih vrata Dječjeg vrtića 
Lepoglava.

Vrtić u novom ruhu
Uz stvaranje uvjeta za 

pohađanje dječjeg vrtića 
svoj djeci predškolske 
dobi s gradskog područ-
ja, ovim su projektima 
omogućena i nova zapo-
šljavanja.

- Djeci koja će pohađa-
ti vrtić bit će pružen naj-
viši pedagoški standard. 
Naime, naš vrtić nakon 

provedene rekonstrukci-
je zadovoljava sve peda-
goške standarde i jedan 
smo od rijetkih vrtića ko-
ji će ih moći u potpunosti 
poštovati. Otvorena su i 
nova radna mjesta - ista-

knula je Valentina Hus-
njak Ribić, ravnateljica 
Dječjeg vrtića Lepoglava.

Novim ruhom dječjeg 
vrtića u Lepoglavi bili su 
oduševljeni i vrtićki ma-

lišani, koje je na početku 
nove pedagoške godine 
dočekala vrtićko zdanje 
šarenih boja, preuređe-
nog interijera s novim 
namještajem i igračka-
ma. Dočekale su ih i vr-

tićke tete koje nisu krile 
zadovoljstvo novim uvje-
tima koji će omogućiti 
provedbu vrtićkih pro-
grama po najvišim peda-
goškim standardima.

Najviši standard
- U obnovljenom i 

adaptiranom prostoru 
vrtića dobili smo uvjete 
koji svakom djetetu omo-
gućavaju nadstandard i 
kvalitetan pedagoški rad 

- istaknula je ravnateljica 
Dječjeg vrtića Lepoglava.

Vrtić polazi 104 mali-
šana, a još dvadesetak će 
u vrtiću polaziti predš-
kolski program.

- Upisana su sva djeca 
čiji su roditelji zatražili 
upis. Bude li potrebno 
upisat ćemo još djece te 
formirati nove skupine i 
dodatne programe - na-
glasila je ravnateljica 
Valentina Husnjak-Ribić 
te dodala da vrtić sada 
pruža i uvjete za odvija-
nje programa u skladu s 
propisanim epidemiološ-
kim mjerama.

Adaptacija i rekon-
strukcija dječjeg vrtića 
u Lepoglavi trajala je 14 
mjeseci.

- Obnovom vrtića u 
Lepoglavi i izgradnjom 
vrtića u Višnjici, ostvarili 
smo željeni cilj. Lepogla-
va je jedina jedinica lo-
kalne samouprave u Hr-
vatskoj u kojoj se u isto 
vrijeme radilo na dva vr-
tića - istaknuo je grado-
načelnik Marijan Škvarić 
i dodao da Grad Lepogla-
va planira pokriti do 80 
posto troškova, tako da 
će roditelji plaćati mini-
malnu cijenu vrtića.

U obnovu i opremanje vrtića uloženo je više od 12 milijuna i 275 tisuća kuna

Gradonačelnik Marijan Škvarić istaknuo je da su sada stvoreni uvjeti 
da sva djeca pohađaju vrtić

Dječji vrtić u Lepoglavi pruža izvrsne uvjete i najviši pedagoški 
standard

Preuređeni interijer s novim namještajem i igračkama oduševio je mališane Građani su mogli razgledati novu gradsku ljepoticu na Danu otvorenih vrata

Učenike su u novoj školskoj godini dočekale radne bilježnice koje je 
financirao Grad Lepoglava

Grad Lepoglava i Općina Cirkulane održali su radni sastanak kojim je 
nastavljena prekogranična suradnja dviju jedinica lokalne samouprave

Nije bilo lako 
realizirati ovaj projekt, 

konkurencija na natječaju 
bila je velika, cijene su u 
međuvremenu značajno 

porasle, teško je bilo 
pronaći izvođača, došlo je 
do promjena u provođenju 

same mjere, a na kraju 
se dogodio i koronavirus. 

Unatoč svemu projekt 
smo uspješno priveli 

kraju - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 

Škvarić
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Održana 23. sjednica Gradskog vijeća Grada Lepoglave

Vijećnici podržali osnivanje 
podružnice dječjeg vrtića u Višnjici
Gradsko vijeće Grada Lepoglave, pod predsjedanjem predsjednika Roberta Dukarića, na 23. sjednici, koja je održana 30. srpnja, 
jednoglasno je prihvatilo prijedlog odluke o izmjenama i dopunama odluke o osnivanju predškolske ustanove “Lepoglava”.

Gradski su vijećnici na 
ovoj sjednici dali sugla-
snost na odluke o izmje-
nama i dopunama Statuta 
i Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada 
Dječjeg vrtića Lepoglava. 
Time su stvoreni uvjeti za 
osnivanjem podružnice 
Dječjeg vrtića Lepoglava 
u Višnjici. Izmjenama i 
dopunama Statuta i Pra-
vilnika dana je suglasnost 
za uspostavu novih rad-
nih mjesta u podružnici 
Dječjeg vrtića Lepoglava 
u Višnjici, ali i u Lepogla-
vi gdje se, nakon izvrše-
ne adaptacije i uređenja 
dječjeg vrtića, otvaraju 
novi odjeli.

Ovim odlukama pret-
hodila su vijećnička pita-
nja. Vijećnik Siniša Štefi-
čar uputio je apel da se u 
dogovoru sa Županijskom 
upravom za ceste uredi 
prometnica koja od Spo-
men groblja u Lepoglavi 
preko Crkovca vodi do 
Kamenice, a zanimao se i 
hoće li zeleni otoci na ko-
jima se nalaze kontejneri 
za odlaganja otpada ogra-
diti na cijelom gradskom 
području. Gradonačelnik 
Marijan Škvarić naglasio 
je da je Grad već ranije 
uputio zahtjev Županij-
skoj upravi za ceste da se 
uredi ova prometnica, a i 
dalje će inzistirati na ure-
đenju ove prometnice ko-
ja je u ingerenciji ŽUC-a. 
U odgovoru na drugo pi-
tanje vijećnika Štefičara 
gradonačelnik je rekao da 
će se zeleni otoci ogradi-
ti samo uz višestambene 
zgrade.

Obilazna cesta prema 
groblju

Na pitanje vijećnika 
Ignaca Lončara gradona-
čelnik Škvarić odgovorio 
je da je pri kraju rješava-
nja svih imovinsko-prav-
nih odnosa vezanih za 
otkup zemljišta na kojima 
bi bila izgrađena obilazna 
cesta prema groblju u Le-
poglavi.

- Projekt je u idejnom 
rješenju završen. Nakon 

otkupa zemljišta krećemo 
u izradu projekta i do-
bivanje građevinske do-
zvole, što će omogućiti da 
iduće godine započnemo 
trasiranje pravca - rekao 
je gradonačelnik i dodao 
da taj projekt, koji bi se 
trebao financirati nov-
cem iz europskih fondo-
va, Grad želi realizirati u 
suradnji sa Županijskom 
upravom za ceste.

Vijećnicu Mariju Ri-
bić zanimala je dinamika 
dovršetka obnove dječjeg 
vrtića u Lepoglavi, dok je 
vijećnik Stjepan Vresk 
postavio pitanje vezano 
uz mobilno reciklažno 
dvorište.

- Zakon nalaže da 
svaka jedinica lokalne 
samouprave mora omo-
gućiti da u svakom nase-
lju minimalno jednom u 
tri mjeseca, po nekoliko 
dana, bude mobilno reci-
klažno dvorište u koje će 
građani moći odlagati se-
lektirani otpad. Grad Le-
poglava je jedina od jedi-
nica lokalne samouprave 
s bivšeg područja Općine 
Ivanec koja je pristupila 
tom projektu. Dobili smo 
potporu u visini od 80 po-
sto potrebnih sredstava 
za njegovu nabavu. To je 
kontejner koji će biti na 
kamionu koji će prema 
rasporedu obilaziti cijelo 

gradsko područje - rekao 
je gradonačelnik Škvarić.

Nova infrastruktura za 
22. stoljeće

Vijećnik Zorislav Ro-
dek pitao je kada će na 
području Grada Lepogla-
ve biti uveden širokopoja-
sni Internet.

- U Gradu Lepoglavi 
vodimo brigu i o infra-
strukturi 22. stoljeća. 
Stupili smo u partnerski 
odnos s Općinom Donja 
Voća te ostalim partne-
rima - općinama Bednja, 
Maruševec, Cestica, Sra-
činec i Klenovnik te smo 
Ministarstvu regionalnog 
razvoja prijavili projekt 
izgradnje širokopojasnog 
brzog interneta. Projekt je 
prošao sve faze i na jesen 
iduće godine trebali bi za-
početi radovi. Ovim pro-
jektom dobit ćemo uvjete 
za budući razvoj kakve 
imaju veliki gradski cen-
tri - istaknuo je u odgovo-
ru gradonačelnik Škvarić.

Vijećnik Stjepan Ma-
ček pitao je zašto još uvi-
jek nije uređena “bačvica” 
u Sutinskoj, a predložio je 
da se uredi pješački prije-
laz na cesti kod raskrižja 
Antekolović i Držaići u 
Žarovnici.

- Bačvica se uređuje 
već desetak godina. IV-
KOM ističe da je problem 

u sustavu za dopremu vo-
de u “bačvicu”. Inzistirat 
ćemo da se taj problem 
napokon riješi. Grad će 
Županijskoj upravi za 
ceste uputiti zahtjev da 
se izradi traženi pješač-
ki prijelaz - odgovorio je 
gradonačelnik Lepoglave.

Pitanje vijećnika Bo-
risa Šinka bilo je vezano 
uz postavljanje javne ra-
svjete u Ulici hrvatskih 
pavlina u Mjesnom odbo-
ru Lepoglavska Ves, čija je 
infrastruktura, po njego-
vim riječima, napravljena 
na infrastrukturi lokal-
nog vodovoda Lepoglav-
ska Ves. Gradonačelnik 
Škvarić je u odgovoru na 
njegovo pitanje istaknuo 
da je zahvat napravljen 
temeljem projekta koji 
je dobio suglasnost svih 
mjerodavnih službi i in-
stitucija te da nije upo-
znat da je javna rasvjeta 
izgrađena na infrastruk-
turi lokalnog vodovoda. 
Vijećnika Šinka zanimalo 
je i jesu li istinite glasine 
da se iduće godine pla-
nira izgradnja staračkog 
doma na području Viš-
njice. U odgovoru na ovo 
pitanje gradonačelnik 
je naglasio da Grad vodi 
brigu o osobama starije 
životne dobi, no za sada 
izgradnja takve ustanove 
nije definirana gradskim 

projektom niti je određe-
na lokacija na kojoj bi se 
gradio takav objekt.

U tijeku pripreme za 
aglomeraciju

Kada će početi radovi 
na aglomeraciji na po-
dručju Grada Lepoglave 
- pitao je vijećnik Stjepan 
Črepinko.

- Grad Lepoglava je 
prije šest godina izgradio 
kanalizacijski sustav na 
području Očure i zapad-
nog dijela Lepoglave, za 
što je od Hrvatskih vo-
da dobivena potpora od 
osam milijuna kuna. Na-
kon toga krenulo se s pro-
jektom aglomeracije, koji 
ima svoju logiku i slijed 
temeljem kojih se zahvati 
prvo izvode na području 
većih centara, šireći se 
prema drugim mjestima 
pa tako i prema Lepogla-
vi. Ove će godine biti za-
vršena izrada natječajne 
dokumentacije vrijedne 
oko tri milijuna kuna, 
dok će iduće godine biti 
proveden natječaj za do-
djelu poslova na aglome-
racije na području Grada 
Lepoglave - odgovorio je 
gradonačelnik na ovo vi-
jećničko pitanje.

Vijećnika Črepinka 
zanimalo je i čijom je od-
lukom dugogodišnjem 
zaposleniku TKIC-a Lju-
devitu Zveru, hrvatskom 
branitelju i roditelju bo-
lesnog djeteta dan otkaz 
o radu, na što je grado-
načelnik odgovorio kako 
ovaj slučaj valja rješiti u 
okviru sustava i instituci-
ja zaduženih za takvu vr-
stu radnih sporova.

Vijećnik Željko Šošta-
rić zatražio je od grado-
načelnika i Jedinstvenog 
upravnog odjela podat-
ke o tome tko su članice 
povjerenstva za čipku i 
primaju li za svoj rad na-
knadu.

Sjednica Gradskog vi-
jeća održana je u skladu s 
propisanim mjerama za-
štite od koronavirusa što 
je obuhvaćalo i nošenje 
zaštitnih maski.

Novo ulaganje u učinkovito zbrinjavanje komunalnog otpada u Lepoglavi

Zeleni paviljoni za stambene 
zgrade
Stambene zgrade na području Lepoglave dobit će zelene paviljone u kojima 
će se “pod ključem” nalaziti spremnici za miješani komunalni otpad, plasti-
ku, papir i biootpad.

Pristup do tih spre-
mnika imat će samo sta-
nari koji ih koriste, pa će 
se na taj način povećati 
učinkovitost selektira-
nja otpada, ali i spriječiti 
neodgovorne pojedince 
koji ne žive u stambenim 
zgradama da svoj otpad 
odlažu u spremnike koje 
za odlaganje otpada kori-
ste upravo stanari.

O izgradnji zelenih pa-
viljona predstavnike sta-
nara stambenih zgrada s 
gradskog područja, na sa-
stanku koji je organizirao 
Grad Lepoglava, izvijestio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

- Ovo je još jedna ak-
tivnost Grada Lepoglave 
usmjerena na što organi-
ziranije, a time i učinko-
vitije zbrinjavanje otpada 
na gradskom području. 
Grad Lepoglava je s tim 
ciljem već proveo niz ak-
tivnosti. Uz nabavu novih 
spremnika za plastiku i 
papir, Grad je osobe stari-
je od 70 godina oslobodio 
plaćanja jednog odvoza 
miješanog komunalnog 

otpada mjesečno. Već ra-
nije podijelili smo vreće 
za odvojeno prikupljanje 
iskorištenih pelena, čije 
zbrinjavanje također fi-
nancira Grad koji će na-
baviti i nešto više od 2.000 
spremnika za papir i pla-
stiku namijenjenih građa-
nima za lakše selektiranje 
otpada na kućnom pragu. 
Nabavili smo i mobilno 
reciklažno dvorište koje 
će na cijelom gradskom 
području prikupljati 
određene vrste otpada, a 
pristupili smo i sporazu-
mu o izgradnji sortirnice 

smeća u Varaždinu - ista-
knuo je gradonačelnik 
Škvarić i dodao da je riječ 
o značajnim gradskim in-
vesticijama kojima će se 
pridodati i izgradnja zele-
nih paviljona.

U planu je izgradnja 
dvadesetak zelenih pavi-
ljona, za što će biti utro-
šeno oko pola milijuna 
kuna. Ovisno o broju sta-
nova, jedan će paviljon 
koristiti nekoliko zgrada, 
a pri njihovoj izgradnje 
vodit će se briga o funk-
cionalnosti, ali i o estet-
skom dojmu.

Završeni su radovi u dijelu Ulice hrvatskih pavlina

Zasjala je nova javna rasvjeta
Na potezu od naselja Borje pa do Ulice braće Radić u Lepoglavi zasvijetlile 
su nove lampe javne rasvjete, čime je nastavljeno proširenje javne rasvjete u 
Ulici hrvatskih pavlina. Na tom je području postavljeno 13 novih kandelaber-
skih stupova s led rasvjetnim tijelima.

Vrijednost radova 
iznosila je 221 tisuću i 448 
kuna, a izvela ih je tvrtka 
IVKOM, kojoj je investitor 
- Grad Lepoglava, dodije-
lio nakon provedenog jav-
nog natječaja.

- Ovo je još jedan u 
nizu projekata koji je 
usmjeren na razvoj ko-
munalne infrastrukture 
na gradskom području. 
Proširenjem javne rasvje-
te u Ulici hrvatskih pa-
vlina na višu smo razinu 
komunalne uređenosti 
podigli ovaj urbani dio 
Grada Lepoglave. Ujedno, 
povećali smo sigurnost 
žitelja ovog područja i 
svih onih koji će se kretati 
osvijetljenim pločnikom i 

prometnicom - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Radovi su izvedeni u 
koordinaciji i dogovoru 

s Hrvatskom elektropri-
vredom, tako da je na tom 
području izvršena i re-
konstrukcija niskonapon-
ske mreže.

Ulaganje u lokalnu cestovnu infrastrukturu

U tijeku 
modernizacija 
novih dionica 
nerazvrstanih 
cesta
Na području Grada Lepoglave u tijeku su ra-
dovi u okviru ovogodišnjeg programa moder-
nizacije nerazvrstanih cesta i to na dionici 
nerazvrstane ceste na području Kameničkog 
Podgorja dužine 1.180 metara te na dvije di-
onice, na cestovnim odvojcima na području 
Zalužja i Višnjice, dužine 139 i 165 metara.

Radove je Grad 
Lepoglava, temeljem 
provedenog natječaja, 
dodijelio tvrtki PZC Va-
raždin, a njihova ugo-
vorena vrijednost je 
747 tisuća i 586 kuna.

Financiranje ovih 
radova provodi se u 
skladu s odlukom o 
sufinanciranju moder-
nizacije lokalnih cesta, 
a prema kojoj zaintere-
sirani građani radove 
sufinanciraju s 15 posto 
njihove ukupne pro-
cijenjene vrijednosti, 
dok ostatak sredstava 
osigurava Grad Lepo-
glava.

- Iako je na području 
Grada Lepoglave teško 

pronaći kuće i zaselke 
do kojih ne vodi uređe-
na nerazvrstana cesta, 
nastavljamo s uređe-
njem preostalih neraz-
vrstanih cesta, posebi-
ce onih za koje interes 
pokažu sami građani. 
Uređenjem lokalne ce-
stovne infrastrukture 
omogućavamo građa-
nima da bez problema 
dođu do svojih parcela 
te ih obrađuju i koriste, 
a pored toga dostupnim 
činimo gradska pod-
ručja koja predstavljaju 
potencijal iskoristiv za 
razvoj našeg grada - po-
ručio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić.

Zdravstveno ispravna voda prioritet Grada 

Donacija lokalnim 
vodovodima
Vodeći brigu za zdravlje građana, Grad Lepo-
glava je donirao otopinu natrijevog hipoklorita 
za dva lokalna vodovoda koji imaju ugrađene 
automatske dozatore - vodovod Jureni u Ka-
meničkom Podgorju i vodovod Močvarci koji 
opskrbljuje područje Očure i Purge.

G r a d o n a č e l n i k 
Marijan Škvarić 
istaknuo je kako ova 
pomoć još je jedna 

u nizu donacija Gra-
da kojim se pokazuje 
briga za zdravlje gra-
đana.

Uređuju se dionice nerazvrstanih lokalnih cesta na području 
Kameničkog Podgorja, Zalužja i Višnjice

Sjednica Gradskog vijeća održana je u skladu s propisanim protuepidemiološkim mjerama

O izgradnji zelenih paviljona predstavnike stanara stambenih zgrada 
izvijestio je gradonačelnik Marijan Škvarić

Postavljeno je 13 novih kandelaberskih stupova s led rasvjetnim 
tijelima
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Sanacija klizišta u Ulici svetog Ivana i Ulici Gorica u Mjesnom odboru 
Lepoglava

Radovi vrijedni više od 
1,6 milijuna kuna
U Lepoglavi traju intenzivni radovi na sanaciji klizišta na nerazvrstanim ce-
stama u Ulici svetog Ivana i Ulici Gorica. Radove izvodi tvrtka TTG iz Višnjice.

Ugovor vrijedan mili-
jun i 617 tisuća kuna pot-
pisali su gradonačelnik 
Marijan Škvarić i Tomi-
ca Zgrebec, direktor tvrt-
ke TTG iz Višnjice, kojoj je 
na provedenom javnom 
natječaju, kao najpovolj-
nijem ponuditelju, Grad 
dodijelio posao sanacije 
nerazvrstanih cesta ošte-
ćenih pojavom klizišta.

- Sanacijom ovih dva-
ju klizišta, kao i ostalih 
klizišta na području Gra-
da Lepoglave otklanjamo 
ugroze koja su ta klizišta 
predstavljala za naše gra-
đane. Najčešće je riječ o 
sanaciji već ranije izgra-
đene komunalne infra-
strukture oštećene sve 
češćom pojavom klizišta. 
Budući da smo svjesni po-

treba građana provodimo 
sanacije i to u skladu s 
financijskim mogućnosti-
ma - istaknuo je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

Radove na sanaciji 
klizišta na nerazvrstanim 
cestama u Ulici svetog 

Ivana i Ulici Gorica Grad 
Lepoglava financira uz 
potporu Hrvatskih voda, 
koja iznosi 70 posto. 

Radovi na sanaciji 
ovih dvaju klizišta bit će 
završeni početkom stude-
noga.

Nastavljeni radovi na uređenju korita potoka 
na gradskom području

Uređeno 
više od pet 
kilometara 
vodotoka
Ove su godine Hrvatske vode, u suradnji s 
Gradom Lepoglavom, uredile više od pet kilo-
metara vodotoka na gradskom području.

Zahvaljujući tim 
zahvatima spriječeno 
je da na poplavama 
ugroženim gradskim 
područjima dođe do 
izlijevanja vode iz ko-
rita i novih poplava. 
Na žalost, za posljed-
njeg olujnog nevreme-
na praćenog obilnom 
kišom, koje je u kolovo-
zu pogodilo područje 
Lepoglave, došlo je do 
izlijevanja vode iz ko-
rita potoka na pojedi-
nim mjestima u Žarov-
nici i Kamenici koji još 
nisu bili uređeni. Stoga 
su Hrvatske vode, u 
dogovoru s Gradom 
Lepoglavom, nastavile 
s intenzivnim radovi-
ma na tim kritičnim 
točkama.

- Iako su na područ-
ju Grada Lepoglave 
tijekom godine prove-

deni opsežni radovi na 
uređenju brojnih vo-
dotoka, čime smo uve-
like smanjili ugrozu od 
poplava, priroda je po-
kazala svoju snagu na 
onim dijelovima vodo-
toka koji još nisu ure-
đeni, a uvršteni su u 
program uređenja. No, 
brzo smo reagirali i u 
dogovoru s Hrvatskim 
vodama započeli smo 
s izvanrednim ure-
đenjem tih kritičnih 
vodotoka - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, podsjetivši da 
su u okviru posljednjih 
zahvata uređeni vodo-
toci potoka na područ-
ju Kameničkog Podgor-
ja, Lepoglavske Vesi, 
Vulišinca-Viletinca, na 
području zvanom Du-
naj te u Sestrancu i di-
jelu Žarovnice.

Talijanski investitor planira pokrenuti proizvodnju u bivšem pogonu 
Zagorjepleta

Dobri uvjeti za 
ulaganje u Lepoglavi
Objekt bivšeg Zagorjepleta u Lepoglavi ima novog vlasnika. Riječ je o tvrtki 
Ediltec, sa sjedištem u Modeni, koja se bavi proizvodnjom stirodura.

Stefano Sboarina, iz-
vršni direktor tvrtke Edil-
tec, posjetio je tijekom 
srpnja Lepoglavu, kada 
se susreo i s gradonačel-
nikom Marijanom Škva-
rićem.

Tom je prigodom na-
javio da će u kupljenom 
objektu, nakon provede-
ne adaptacije, pokrenuti 
proizvodnju stirodura. 
U lepoglavskom pogonu 
talijanski poduzetnik pla-
nira zaposliti od 20 do 30 
radnika, od NKV radni-
ka do radnika s visokom 
stručnom spremom.

Gradonačelnik Škva-
rić upoznao je talijanskog 
ulagača s pogodnostima 
gospodarskog ulaganja 
na području Grada Lepo-
glave te s aktivnostima 
koje se u gradu provode 
kako bi se stvorili što bolji 

uvjeti za odvijanje gospo-
darske djelatnosti. Grado-
načelnik je tom prigodom 
izrazio zadovoljstvo što 
su uvjeti i pogodnosti koje 
se na području Grada Le-
poglave nude gospodar-
stvenicima prepoznate 
i od tvrtke Ediltec, koja 
će svojim ulaganjem do-
prinijeti otvaranju novih 
radnih mjesta te dodat-

nom smanjenju broja ne-
zaposlenih na području 
Grada Lepoglave.

Izvršni direktor Edil-
teca Stefano Sboarina i 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić obišli su budući 
pogon, koji će, uz podruž-
nicu u mjestu Wacker-
sdorf u Njemačkoj, biti 
nova podružnica tvrtke 
Ediltec.

Grad Lepoglava najveći partner u projektu vrijednom više od 90 milijuna kuna

Novi korak u digitalnoj 
transformaciji
Općina Donja Voća, jedna od najnerazvijenijih općina u Republici Hrvatskoj, 
dobila je bespovratna sredstva vrijedna 64 milijuna 570 tisuća i 269 kuna, 
koja joj je dodijelilo Ministarstvo regionalnog razvoja i fondova EU za izgrad-
nju mreža sljedeće generacije (NGN) i pristupnih mreža sljedeće generacije 
(NGA) u područjima bez širokopojasne infrastrukture. Najveći strateški par-
tner općine Donja Voća u ovom projektu je Grad Lepoglava, koji kontinuirano 
prepoznaje važnost ulaganja u infrastrukturu koja će omogućiti razvoj kvali-
tete života građana i gospodarstvenika.

Osim Grada Lepo-
glave, u projekt su još 
uključene općine Cestica, 
Petrijanec, Maruševec, 
Klenovnik, Bednja i Vini-
ca.

- Dostupnost široko-
pojasnog interneta znači 
digitalnu transformaciju 
društva i gospodarstva, 
što u konačnici jamči bo-
lji život građanima i eko-
nomski razvoj općina i 
gradova koji su uključeni 
u ovaj projekt. Grad Lepo-
glava, kao najveći partner 
u projektu vrijednom više 
od 90 milijuna kuna, osi-
gurao je građanima koji 
žive u manjim sredinama 
priliku za brže “surfanje” 
Internetom, ali i da kori-

ste online usluge poput 
zdravstvenih. Gospodar-
stvenici će raspolagati s 
digitalnom infrastruk-
turom koja je u toku s 
najnovijim globalnim 
tehnološkim dostignući-
ma - istaknuo je Marijan 

Škvarić, gradonačelnik 
Lepoglave.

Korisnici ove mreže 
moći će surfati Interne-
tom simetričnim brzina-
ma od minimalno 100 
Mbit/s na cijelom područ-
ju Grada Lepoglave.

Počinje završna faza izgradnje društvenog doma u Kameničkom Podgorju

U domove će Grad 
uložiti 10 milijuna kuna
Ugovor vrijedan 630 tisuća kuna potpisan je s tvrtkom TTG iz Višnjice kojoj su 
na javnom natječaju dodijeljeni poslovi završne, 4. faze izgradnje društvenog 
doma u Kameničkom Podgorju.

- U planu i programu 
Grada Lepoglave je uređe-
nje društvenih prostora, 
odnosno domova na cije-
lom gradskom području. 
Oni su mjesta okupljanja 
građana i generator druš-
tvenih zbivanja te pred-
stavljaju značajan čimbe-

nik društvenog, a ujedno 
i ukupnog razvoja Grada 
Lepoglave. U uređenje tih 
prostora i stvaranje jedne 
važne društvene cjeline 
planiramo investirati vi-
še od 10 milijuna kuna - 
istaknuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić prigo-

dom potpisivanja ugovo-
ra.

Posebno zadovoljan 
zbog početka završnih 
radova na ovom društve-
nom domu bio je Marijan 
Juren, predsjednik Mje-
snog odbora Kameničko 
Podgorje.

- Prije otprilike 50 go-
dina na području Kame-
ničkog Podgorja živjelo 
je oko 700 žitelja, a sada 
ih je na biračkom spisku 
manje od 400. Činimo sve 
da zadržimo mlade, a na-
damo se da će tome pri-
donijeti i ovaj društveni 
dom u kojem planiramo 
provoditi brojne aktiv-
nosti pa tako i održavati 
sastanke mjesnog odbora 
koji se dosad nije imao 
gdje sastati - rekao je Ma-
rijan Juren.

Grad Lepoglava je i ove godine dodijelio 
potpore gospodarstvenicima

Bespovratna 
sredstva za 29 tvrtki
Nakon mjera koje je u ovoj godini donio kako 
bi pomogao gospodarstvenicima u vrijeme 
krize izazvane epidemijom koronavirusa, 
Grad Lepoglava nastavlja provoditi i one gos-
podarske mjere kojima kontinuirano, već ne-
koliko godina, pomaže gospodarstvenicima s 
gradskog područja.

Tako je i ove godine 
proveden natječaj za 
dodjelu bespovratnih 
potpora za poticanje 
razvoja malog gospo-
darstva na gradskom 
području, u okviru ko-
jeg je potpore ostvarilo 
29 gospodarstvenika s 
područja Grada Lepo-
glave.

Dobitnici gradskih 
potpora potpisali su 
ugovore s Gradom Le-
poglavom na svečano-
sti koja je održana 1. 
srpnja u lepoglavskom 
Domu kulture. Tom je 
prigodom gradonačel-
nik Marijan Škvarić 
istaknuo da je gospo-
darstvo važan temelj 
razvoja Grada Lepogla-
ve, koji prati rad i ak-
tivnosti gospodarstve-
nika na temelju čijih 
je zahtjeva i pokrenut 
ovaj program gradske 
pomoći razvoju gospo-
darstva na gradskom 
području, za koji je 
Grad Lepoglava ove go-
dine izdvojio 300 tisuća 
kuna.

- Ove potpore nami-
jenjene su gospodar-
stvenicima s manje od 
deset zaposlenih. Sma-
tramo da upravo njima 
treba pružiti pomoć, jer 
oni veći imaju prigode 
javljati se na natječaje 
na državnoj i europskoj 
razini u okviru kojih se 
dodjeljuju znatno veća 
sredstva. Ovaj natječaj 
koji smo proveli mak-
simalno ga pojednosta-
vivši kako bi se gospo-
darstvenici što lakše 
prijavili na njega, ge-
nerirao je investicije u 
visini od gotovo milijun 
kuna. Vjerujem da su 
te investicije potaknule 
i nova zapošljavanja. 
A nova zapošljavanja 
znače i smanjenje bro-
ja nezaposlenih kojih je 
na području Grada Le-

poglave manje od 200 
- istaknuo je gradona-
čelnik Marijan Škvarić.

Potpore su se odo-
bravale u visini do 
50 posto prihvatljivih 
troškova, a maksimalni 
iznos sredstava potpo-
re po jednom korisni-
ku iznosio je 15 tisuća 
kuna.

Dodjelu bespo-
vratnih potpora gos-
podarstvenicima u 
Gradu Lepoglavi po-
hvalili su Dragutin 
Gložinić,  predsjednik 
Županijske komore Va-
raždin i Darko Lončar, 
predsjednik Udruženja 
hrvatskih obrtnika Iva-
nec.

Predsjednik Župa-
nijske komore Varaždin 
istaknuo je tom prigo-
dom da Komora podu-
pire ovakve aktivnosti 
kojima se direktno po-
maže gospodarstve-
nicima, a posebno je 
naglasio važnost indi-
rektnih mjera,  kao što 
su potpore građanima. 
Tim se mjerama, koje 
također provodi Grad 
Lepoglava, osiguravaju 
uvjeti da se na nekom 
području zadrže ljudski 
resursi važni za razvoj 
gospodarstva.

Predsjednik Udru-
ženja hrvatskih obrt-
nika Ivanec poručio je 
da bi i druge jedinice 
lokalne samouprave 
trebale slijediti primjer 
Grada Lepoglave kad je 
riječ o potporama gos-
podarstvenicima.

Želeći osnažiti su-
radnju Grada Lepogla-
ve i gospodarstvenika, 
gradonačelnik Škvarić 
je najavio osnivanje 
posebnog savjeta za 
gospodarstvo, pozvavši 
pritom gospodarstveni-
ke da se uključe u nje-
gov rad.U novom društvenom domu u Kameničkom Podgorju provodit će se 

brojne društvene aktivnosti 

U Mjesnom odboru Lepoglava u tijeku su radovi na sanaciji klizišta

U tijeku su radovi na uređenju korita vodotoka u Žarovnici i 
Kamenici

Talijanski investitor u bivšem pogonu Zagorjepleta planira proizvodnju 
stirodura

U projekt su uz Donju Voću i Lepoglavu i općine Cestica, Petrijanec, 
Maruševec, Klenovnik, Bednja i Vinica



8  |  rujan 2020. rujan 2020.  |  9FESTIVAL FESTIVAL

U Lepoglavi održan 24. Međunarodni festival čipke

Ljepota čipke predstavljena i u virtualnom prostoru
Podizanjem festivalske zastave u Lepoglavi je u petak, 11. rujna, svečano otvoren 24. Međunarodni festival čipke, čiji su se postavi mogli razgledati i na festivalskoj Internet stranici:  www.
festival-cipke.com.

Ovogodišnji festival bio 
je zbog obveze provođenja 
protuepidemijskih mjera 
poseban i drugačiji nego 
ranijih godina, no orga-
nizatori su unatoč svemu 
uspjeli organizirati atrak-
tivni festival na kojem su 
jedinstvenu ljepotu čipke 
uspjeli predstaviti i u vir-
tualnom prostoru.

- Lepoglavska čipka 
naše je bogato kulturno 
nasljeđe koje ima znača-
jan utjecaj na lokalnoj, re-
gionalnoj i međunarodnoj 
razini. Ne želeći prekinuti 
kontinuitet održavanja 
festivala, koji je prvi puta 
održan 1997. godine, prila-
godili smo se okolnostima 
i organizirali ga u virtual-
nom obliku kako bi i ove 

godine svijetu predstavi-
li  čipku u njenom punom 
sjaju i ljepoti. Na svojim 
pametnim telefonima, ta-
bletima i računalima mo-
žete virtualno prošetati 
izložbama postavljenima 
u prostoru pavlinskog sa-
mostana i pogledati video 
predstavljanja 12 inoze-
mnih i devet izlagača iz do-
maćih čipkarskih centara 
koji su, da su okolnosti dru-
gačije, danas trebali biti 
ovdje - istaknuo je Marijan 
Škvarić, gradonačelnik Le-
poglave na svečanom otva-
ranju 24. Međunarodnog 
festivala čipke.

Na svečanost otvaranja 
koja je održana u festival-
skom šatoru postavljenom 
u atriju pavlinskog samo-
stana bili su brojni visoki 
uzvanici - izaslanik pred-
sjednika Republike Hrvat-
ske, posebni predsjedni-

kov savjetnik za kulturu 
Zdravko Zima, izaslanik 
predsjednika Vlade Repu-
blike Hrvatske, saborski 
zastupnik Anđelko Stri-

čak, izaslanica ministrice 
turizma i sporta, pomoćni-
ca ministrice Olivera Ša-
rić, izaslanica ministrice 
kulture i medija, voditelji-
ca službe za pokretnu et-
nografsku i nematerijalnu 
kulturnu baštinu Tatjana 
Horvatić, saborski zastu-
pnici Predrag Štromar i 
Siniša Jenkač, veleposla-

nica Republike Bugarske, 
Njena Ekscelencija Genka 
Vasileva Georgieva, dr-
žavni tajnik u Ministarstvu 
obrane Zdravko Jakop, 
predsjednik Skupštine Va-
raždinske županije Alen 
Runac, zamjenik župana 
Varaždinske županije To-
mislav Paljak, izaslanik 
biskupa Varaždinske župa-
nije preč. Anđelko Koščak 

te gradonačelnici i načelni-
ci gradova i općina te pred-
stavnici javnih ustanova i 
službi.

Lepoglavska čipka je 
brend Varaždinske 
županije

- Lepoglavska čipka 
jedan je od brendova Va-
raždinske županije koja 
obogaćuje njenu turističku 
ponudu - poručio je Alen 
Runac, predsjednik Skup-
štine Varaždinske župani-
je, koji je organizatorima 
čestitao na uspješnoj orga-
nizaciji ovoga međunarod-
nog festivala unatoč nepo-
voljnim okolnostima.

Pohvale organizatori-
ma na svečanosti je uputila 
i veleposlanica Republike 
Bugarske, Genka Vasileva 
Georgieva.

- Zadovoljstvo mi je i 
čast da kao zemlja - par-
tner ovogodišnjeg među-
narodnog festivala čipke, 
u Lepoglavi možemo pred-
staviti čipke iz Bugarske, 
koje kao i lepoglavska čip-
ka potječu od briselske čip-
ke - istaknula je veleposla-
nica Republike Bugarske.

Na uspješnoj organi-
zaciji festivala čestitala 
je i izaslanica ministrice 
kulture i medija Tatjana 
Horvatić, koja je posebno 
pohvalila način na koji je i 
u ovim zahtjevnim i speci-
fičnim vremenima nastav-
ljena festivalska promocija 
lepoglavske čipke i njene 
univerzalne vrijednosti.

- Vjerujem da će lepo-
glavska čipka trajno osigu-
rati očuvanje i promociju 
čipkarstva ispunjavajući 
ciljeve UNESCO-ve konven-
cije za zaštitu nematerijal-
ne kulturne baštine, čije je 
potpisnik i Republika Hr-
vatska -prenijela je poruku 
ministrice Nine Obuljen 

Koržinek njena izaslanica 
Tatjana Horvatić na sveča-
nom otvorenju 24. Među-
narodnog festivala čipke u 
Lepoglavi.

Mala nit čini velika djela
O važnosti lepoglavske 

čipke i očuvanja bogate 
tradicijske baštine Lepo-
glave govorila je Olivera 
Šarić, izaslanica ministrice 
turizma i sporta.

- Ovaj festival primje-
rom pokazuje da smo 
prepoznali jedinstvenost 
i umjetničku značaj, ali i 
gospodarsku vrijednost 
čipke koja, osim što nosi 
tradicijski kod ovog kraja, 
ima i bitan ekonomski i so-

cijalni element. Ona je pre-
hranjivala obitelji i genera-
cije, spajala  ljude, krajeve 
i kontinente. Mala nit čini 
velika djela - istaknula je 
Olivera Šarić, izaslanica 
ministrice turizma i sporta 
Nikoline Brnjac.

Ispred predsjednika 
Vlade Republike Hrvatske 
Andreja Plenkovića oku-
pljenima se na svečanom 
otvorenju ovogodišnjeg 
festivala  obratio njegov 
izaslanik Anđelko Stričak, 
koji je istaknuo kako je 
za izradu čipke potrebno 
puno ljubavi i topline. Iza-
slanik predsjednika Vlade 
posebno je naglasio kako 
lepoglavska čipka ima i 
veliki turistički potencijal, 
koji je prepoznat u Gradu 
Lepoglavi.

Ovogodišnji, 24. Među-
narodni festival čipke u Le-
poglavi otvorio je Zdravko 
Zima, izaslanik predsjedni-

ka Republike Hrvatske Zo-
rana Milanovića, visokog 
pokrovitelja festivala.

- Za čipku je osim zna-
nja, spretnosti i talenta 
potrebno veliko strpljenje, 
ono čega nam najviše ne-
dostaje. Strpljenje je važna 
osobina i ako budemo str-
pljivi nadam se da ćemo 
idući festival dočekati bez 
zaštitnih maski - poručio je 
savjetnik za kulturu Pred-
sjednika Republike, koji se 
osvrnuo i na iznimnu kul-
turnu baštinu Lepoglave, 

„grada koji je velikim slo-
vima upisan na kulturnu 
kartu Hrvatske“.

Festival je otvoren uz 
podizanje festivalske za-
stave koje je bilo popraće-
no nastupom Limene glaz-
be Lepoglava.

U glazbenom dijelu 
svečanog otvaranja 24. 
Međunarodnog festivala 
čipke nastupili su Gabrie-
la Hrženjak uz klavirsku 
pratnju Patrika Zamude, 
Lucija Job i Hrvoje Funda 
te Dorijan i Dominik Va-
rović.

Izložbe ovogodišnjeg 
festivala mogle su se po-
gledati na službenoj festi-
valskoj Internet stranici, a 
bile su dostupne za razgled 
i u pavlinskom samostanu, 
svakog vikenda u rujnu.

Međunarodni festival 
čipke u Lepoglavi održan 
je pod visokim pokrovi-
teljstvom Predsjednika Re-
publike Hrvatske Zorana 
Milanovića, Ministarstva 
kulture i medija, Ministar-
stva turizma, Ministarstva 
poljoprivrede te Hrvatskog 
povjerenstva za UNESCO.

Održan sastanak gradonačelnika Lepoglave i bugarske veleposlanice u 
Hrvatskoj

Kulturnu suradnju 
slijedit će i 
gospodarska
Gradonačelnik Marijan Škvarić susreo se u Lepoglavi s veleposlanicom 
Republike Bugarske, Njenom Ekscelencijom Genkom Vasilevom Georgie-
vom, koja je u Lepoglavi nazočila na otvaranju 24. Međunarodnog festi-
vala čipke, čiji je ovogodišnji zemlja - partner bila Republika Bugarska.

Gradonačelnik Škvarić, koji je za-
jedno sa zamjenikom Hrvojem Ko-
vačem, visokoj gošći zaželio dobro-
došlicu u Lepoglavu, istaknuo je kako 
Lepoglavu i Bugarsku povezuju kul-
turna baština utkana u ljepotu čipke. 
Pritom je izrazio zadovoljstvo što je 
upravo Bugarska zemlja partner 24. 
Međunarodnog festivala čipke.

- Zbog epidemiološke situacije ovo-
godišnji smo festival organizirali u 
virtualnom obliku, što smo iskoristili 
da cijelom svijetu otvorimo vrata pa-
vlinskog samostana i kroz virtualnu 
šetnju predstavimo ljepotu lepoglav-
ske, ali i čipke iz Bugarske, te čipke 12 
inozemnih i devet izlagača iz domaćih 
čipkarskih centara koji su nam poslali 
svoje video uratke koje smo ugradi-
li u prigodan video - istaknuo je gra-
donačelnik Škvarić i naglasio kako je 
Međunarodni festival čipke prigoda 
za početak suradnje Grada Lepoglave 
i Republike Bugarske i na drugim po-
dručjima.

Veleposlanica Georgieva s radošću 
se prisjetila poziva da Republika Bu-
garska bude zemlja partner 24. Među-
narodnog festivala čipke u Lepoglavi 
te izrazila žaljenje zbog okolnosti koje 
su spriječile da se Republika Bugarska 
dodatno predstavi posjetiteljima festi-

vala.
Tijekom razgovora veleposlanica 

Bugarske naglasila je da su Bugari i 
Hrvati prijateljski narodi te da Velepo-
slanstvo Republike Bugarske razvija 
suradnju s brojnim gradovima u Hr-
vatskoj, među kojima je i Lepoglava. 
Bugarska veleposlanica posebno je 
istaknula razvoj gospodarske suradnje 
te je najavila da će omogućiti pred-
stavljanje lepoglavskih poduzetnika 
potencijalnim poslovnim partnerima 
iz Bugarske.

Sastanak u Lepoglavi veleposlanica 
Genka Vasileva Georgieva iskoristila je 
i kako bi uputila poziv za sudjelovanje 
Grada Lepoglave i predstavljanjem le-
poglavske čipke na čipkarskom festi-
valu u bugarskom gradu Kaloferu.

Nakon sastanka Njena Ekscelencija 
Genka Vasileva Georgieva najmlađim 
je Lepoglavčanima u lepoglavskom 
Domu kulture čitala bugarske bajke i 
tako predstavila dijelić bogate bugar-
ske kulture.

Njena Ekscelencija Genka Vasileva Georgieva na susretu s čelnim ljudima Grada Lepoglave

Gradonačelnik Marijan Škvarić istaknuo je kako se Festival prilagodio 
okolnostima kako bi i ove godine svijetu predstavio čipku u njenom punom 
sjaju i ljepoti

Na svečanosti otvaranja Festivala u atriju pavlinskog samostana bili su 
brojni visoki uzvanici

Ovogodišnji Međunarodni festival čipke u Lepoglavi otvorio je Zdravko 
Zima, izaslanik predsjednika Republike Hrvatske Zorana Milanovića, 
visokog pokrovitelja festivalaAnđelko Stričak, izaslanik predsjednika Vlade naglasio je veliki turistički 

potencijal lepoglavske čipke

Zadovoljstvo što je Bugarska zemlja - partner ovogodišnjeg festivala 
istaknula je veleposlanica Genka Vasileva Georgieva

Atraktivni glazbeni program na ovogodišnjem svečanom otvorenju 
festivala

Visoki gosti pokazali su veliko zanimanje za atraktivne izloške na 
ovogodišnjem festivalu

Bugarska veleposlanica posebno 
je istaknula razvoj gospodarske 

suradnje te je najavila da će 
omogućiti predstavljanje lepoglavskih 
poduzetnika potencijalnim poslovnim 

partnerima iz Bugarske
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Poljoprivrednicima dodijeljena bespovratna sredstva Grada Lepoglave

Za ulaganje u poljoprivredu 
150 tisuća kuna gradskih 
potpora
I ove godine je Grad Lepoglava razvoj poljoprivredne proizvodnje na grad-
skom području podržao i dodjelom bespovratnih novčanih potpora poljopri-
vrednim gospodarstvima.

Za tu namjenu izdvo-
jeno je 150 tisuća prora-
čunskih kuna poljopri-
vrednim gospodarstvima 
koja su se javila na javni 
poziv za dodjelu potpora 
u poljoprivredi koji je ras-
pisao Grad Lepoglava po-
četkom lipnja ove godine.

Petnaest obiteljskih 
poljoprivrednih gospo-
darstava, koja su ostva-
rila pravo na gradske 
potpore, potpisalo je 22. 
srpnja s Gradom Lepo-
glavom ugovore o dodjeli 
bespovratnih sredstava 
za ulaganje u materijalnu 
i nematerijalnu imovinu 
na poljoprivrednim gos-
podarstvima povezanima 
s primarnom poljopri-
vrednom proizvodnjom, 
odnosno za promociju 
vlastitih poljoprivred-
nih proizvoda. Intenzitet 
potpore koju je ostvarilo 
svako pojedino obiteljsko 
gospodarstvo iznosio je 
do 50 posto iznosa pri-
hvatljivih troškova.

- Od 16 gradskih nase-
lja njih 12 je u ruralnom 
području. Da bi razvoj na 
gradskom području bio 
ravnomjeran Grad Lepo-
glava mora intenzivno 
pomagati i ta područja, 
što činimo i ovim potpo-
rama u poljoprivredi. Da 
je ovakav oblik potpore 
najbolji rekli su sami po-
ljoprivrednici, koji tako 

mogu ostvariti do 15 ti-
suća kuna potpore. Riječ 
je o potporama male vri-
jednosti primjerenima i 
lakše dostupnima našim 
poljoprivrednicima - ista-
knuo je gradonačelnik 
Marijan Škvarić, dodavši 
da Grad ovim potporama 
nastoji potaknuti samo-
održivost i veću konku-
rentnost poljoprivrednih 
proizvođača s gradskog 
područja.

Da im dobivene grad-
ske potpore puno znače 
potvrdila je Nataša Veić, 
nositeljica OPG-a Veić koji 
se bavi uzgojem sibirske 
borovnice, voća, buča i 
češnjaka.

- Dobili smo 9 tisuća 
kuna potpore za kupnju 
traktora za košnju na brd-
skim terenima, koji nam 
uvelike olakšava rad. Do-
bivena potpora puno nam 
znači budući da su ulaga-
nja u poljoprivredu velika 

- istaknula je nositeljica 
ovoga OPG-a, koji je proš-
le godine ostvario grad-
sku potporu za promotiv-
ne aktivnosti, a ostvario 
je i potporu na natječaju 
LAG-a Sjeverozapad za 
Tip operacije 6.3.1.

Upravo su mjere s 
nacionalne i europske 
razine prilika poljopri-
vrednicima koji imaju ka-
pacitete da ostvare znat-
no veće potpore, u čemu 
će im i nadalje pomagati 
Grad Lepoglava.

- Grad Lepoglava svim 
će poljoprivrednim gos-
podarstvima, kroz surad-
nju s Turističko - kulturno 
informativnim centrom, 
pružiti besplatnu podršku 
kod ispunjavanja prijave 
na otvorene natječaje na 
nacionalnoj i europskoj 
razini te ih educirati ka-
ko da to učine - poručio 
je gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Gradsko povjerenstvo obišlo teren kako bi utvrdilo štete od tuče

Štete na poljoprivrednim 
kulturama i lokalnim cestama
Dio područja Grada Lepoglave 29. lipnja pogodilo je nevrijeme praćeno tučom 
koja je na poljoprivrednim kulturama prouzročila značajnu štetu.

Kako bi utvrdilo na-
stalu štetu tučom pogođe-
no je područje je 1. srpnja 
obišlo gradsko Povjeren-
stvo za procjenu šteta, 
koje je utvrdilo razmjere 
i visinu štete. Sukladno 
zakonskim odredbama 
te je podatke gradona-
čelnik Marijan Škvarić 

dostavio Županijskom 
povjerenstvu za procjenu 
šteta od elementarnih ne-
pogoda koje je prikupljalo 
podatke o šteti nastaloj na 
cijelom području Župani-
je.

Uz poljoprivredne 
kulture, nevrijeme je 
prouzročilo štetu i na ko-

munalnoj infrastrukturi, 
ponajviše na lokalnim 
prometnicama na kojima 
je brzom intervencijom 
spriječena daljnja erozija 
te je omogućeno ponovno 
odvijanje sigurnog i neo-
metanog prometa.

Počela provedba projekta “Zaželi bolji život u Lepoglavi i Klenovniku” 

Pedesetak starijih osoba 
dobilo neophodnu pomoć
Zahvaljujući projektu Grada Lepoglave - Zaželi bolji život u Lepoglavi i Kle-
novniku, čija je provedba započela u srpnju na području Grada Lepoglave i 
Općine Klenovnik, šest je žena iz skupine teško zaposlivih osoba dobilo po-
sao, a pedesetak starijih osoba u nepovoljnom položaju s područja ovih dviju 
jedinica lokalnih samouprava počelo je primati neophodnu pomoć.

Nositelj projekta - Za-
želi bolji život u Lepoglavi 
i Klenovniku, je Grad Le-
poglava, koji je na natje-
čaju za ovaj projekt, koji 
se financira iz Europskog 
socijalnog fonda u finan-
cijskom razdoblju 2014. - 
2020., ostvario potporu u 
iznosu od 524 tisuće i 300 
kuna.

- Za realizaciju ovog 
projekta ostvarili smo 
stopostotnu potporu, što 
znači da će svi troškovi 
provedbe projekta biti 
pokriveni sredstvima ko-
je smo dobili na natječa-
ju. Najveći trošak odnosi 
se na plaće zaposlenih 
žena, koje će u 12 mjeseci 
provedbe projekta dobi-
ti regres i božićnice. Dio 
troška predstavlja naba-
va opreme koja se koristi 
kod pružanja toliko ne-
ophodne pomoći osoba-
ma starije životne dobi o 
kojima u Gradu Lepoglavi 
itekako brinemo. Činimo 
to u okviru ovog projekta 
te drugih socijalnih pro-
grama koje provodimo 
i onima koje planiramo 
provesti. Među njima 
je realizacija projekta 
uređenja centra za cje-
lodnevni boravak osoba 
starije životne dobi - ista-
knuo je Marijan Škvarić, 
gradonačelnik Lepoglave, 
prigodom predstavlja-
nja projekta, o kojem je 
u uvodnom dijelu kon-
ferencije podrobnije go-
vorila Jelena Vukašin iz 
Kul Investa, tvrtke koja 
je zadužena za provedbu 
projekta.

Povećana kvaliteta 
života sudionika

Tom je prilikom Jelena 
Vukašin istaknula da je 
cilj ovoga projekta osna-
žiti i unaprijediti radni 
potencijal teže zaposlivih 
žena s područja Grada 
Lepoglave i Općine Kle-
novnik, uz istovremeno 
povećanje kvalitete živo-
ta starijih osoba i osoba u 
nepovoljnom položaju.

Da je riječ o ciljevima 

koji puno znače za žene 
koje na tržištu rada teško 
nalaze posao te za starije 
osobe kojima je potrebna 
pomoć drugih, potvrdio je 
Mladen Blaško, načelnik 
Općine Klenovnik, koja je 
uz varaždinski područni 
ured Hrvatskog zavoda 
za zapošljavanje, Centar 
za socijalnu skrb Ivanec i 
Hrvatski Crveni križ - Za-
jednicu udruga Društvo 
Crvenog križa Varaždin-
ske županije, jedan od 
partnera na projektu.

Zaposlene gerontodo-
maćice pohvalile su ovaj 
projekt koji im je omogu-
ćio da se uključe u tržište 
rada, ali i da pomognu 
svojim sugrađanima.

- Puno mi znači ovaj 
projekt, jer sam zahvalju-
jući njemu ponovo dobila 
posao. Projekt je potre-
ban na našem području 
budući da su potrebe za 
pomoć osobama starije 
životne dobi jako velike. 
Pomažemo im odlaskom 
u dućan ili po lijekove, 
kod održavanja životnog 
prostora i u drugim situ-
acijama kada im je naša 
pomoć neophodna - rekla 
je Štefanija Bunić, jedna 
od šest zaposlenih geron-
todomaćica.

Projekt Zaželi bolji ži-
vot u Lepoglavi i Klenov-
niku pohvalili su i kori-
snici pomoći, o kojima od 
ovoga ljeta brinu geranto-
domaćice.

- Živim s nemoćnim 
suprugom kojemu je 90 
godina. Unatoč vlastitim 
zdravstvenim problemi-
ma brinem se o njemu pa 

mi je pomoć gerontodo-
maćice izuzetno važna. 
Od velike mi je pomoći i 
jako sam zadovoljna što 
je imam - istaknula je Ana 
Funda iz Lepoglave.

Višestruka korist 
projekta

U Lepoglavu je stigla 
i pošiljka potrepština, 
sredstva za osobnu higi-
jenu korisnika pomoći te 
sredstva i pomagala za či-
šćenje koja će se koristiti 
za održavanje prostora u 
kojem žive korisnici ove 
pomoći, a koji su nerijet-
ko u vrlo lošem stanju.

- Projekt koji smo po-
krenuli već je na samom 
početku provedbe poka-
zao svoju opravdanost i 
vrijednost. Starije i ne-
moćne osobe dobile su 
prijeko potrebnu pomoć, 
a žene koje su zaposlene 
na ovom projektu dobile 
su prigodu uključiti se u 
tržište rada i ostvarivati 
prihode koji će itekako 
pomoći njima i njihovim 
obiteljima. Korist je više-
struka, a zadovoljstva je 
da se ona odnosi na naše 
sugrađane - istaknuo je 
gradonačelnik Lepoglave 
Marijan Škvarić,  koji je 
zajedno sa svojim kole-
gom, načelnikom Općine 
Klenovnik Mladenom 
Blaškom te ženama zapo-
slenim na projektu sudje-
lovao u prihvatu, istovaru 
i skladištenju dostavlje-
nih potrepština koje su 
nabavljene sredstvima iz 
projekta - Zaželi bolji ži-
vot u Lepoglavi i Klenov-
niku.

Područje Grada Lepoglave pogodilo snažno 
oborinsko nevrijeme

Veće štete 
brzom 
intervencijom 
spriječili 
vatrogasci
U večernjim je satima 14. kolovoza područje 
Grada Lepoglave pogodilo snažno nevrijeme. 
U kratkom je vremenu pala obilna kiša, najvi-
še na području naselja Žarovnice, Kamenice i 
Kameničkog Podgorja, pa je zbog velike koli-
čine oborina na tom području došlo do izlije-
vanja vode iz vodotoka te pojave oborinskih 
voda koje su se slijevale u kuće građana pla-
veći podrumske i prizemne prostore.

Vatrogasne snage 
Grada Lepoglave iz 
triju vatrogasnih dru-
štava - DVD-a Lepogla-
ve, DVD-a Kamenice i 
DVD-a Višnjice, brzo 
su intervenirale kako 
bi prokopali propuste i 
na kritičnim mjestima 
preusmjerili bujice, te 
kako bi ispumpale vo-
du iz poplavljenih pro-
storija.

Obilna kiša uzroko-
vala je i pojave novih 
klizišta, a oštećena je i 
komunalna infrastruk-
tura, pa je promet na 
brojnim lokalnim i žu-
panijskim cestama bio 

otežan zbog nastalih 
oštećenja, klizišta i izli-
jevanja vode iz korita te 
nanosa šljunka, zemlje 
i granja koje je voda na-
nijela na prometnice.

U nevremenu su po-
novo stradali i poljopri-
vredni usjevi. Na teren 
su izašle i komunalne 
službe Grada Lepogla-
ve te gradonačelnik 
Marijan Škvarić i nje-
gov zamjenik Hrvoje 
Kovač, kako bi se odre-
dili prioriteti u hitnoj 
sanaciji šteta koje je 
izazvalo nevrijeme na 
lepoglavskom područ-
ju.

Održan tečaj osposobljavanja za upotrebu 
automatskog vanjskog defibrilatora

Bolja zdravstvena 
zaštita građana
Polaznicima tečaja “Osnovne mjere održava-
nja života uz upotrebu automatskog vanjskog 
defibrilatora”, koji je u svibnju održan u Lepo-
glavi, uručene su potvrde o njegovom uspješ-
nom završetku.

U nazočnosti Mla-
dena Smoljanca, rav-
natelja Zavoda za hitnu 
medicinu Varaždinske 
županije i glavnog teh-
ničara Zavoda - Zora-
na Žeželja, koji je bio i 
voditelj tečaja, polazni-
cima je potvrde uručio 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

- Tečaj je plod 
uspješne suradnje Gra-
da Lepoglave i Zavo-
da za hitnu medicinu 
Varaždinske županije, 
koja je ovih dana potvr-
đena i sudjelovanjem 
Grada u nabavi reani-
macijske torbe s EKG 
uređajem za potreb-
ne hitne medicinske 
službe u Ivancu, koja 
svojim djelovanjem po-
kriva i područje Grada 
Lepoglave. Uz nabavu 
opreme, Grad Lepo-
glava ulaže i u ospo-
sobljavanje građana u 
pružanju hitne medi-
cinske pomoći, dajući 
tako doprinos poveća-
nju zdravstvene zaštite 
građana - istaknuo je 

gradonačelnik Škvarić, 
koji je tom prigodom 
izrazio nadu da pola-
znici tečaja neće imati 
razloga upotrijebiti au-
tomatski vanjski defi-
brilator kojeg je Grad 
Lepoglava postavio kod 
ulaza u Dom kulture u 
Lepoglavi.

Uz čestitke koje je 
uputio polaznicima 
tečaja, ravnatelj Zavo-
da za hitnu medicinu 
Varaždinske županije 
pohvalio je suradnju 
Zavoda i Grada Lepo-
glave.

- Drago mi je da je 
Grad Lepoglava prepo-
znao potrebu za edu-
ciranjem građana o 
načinu upotrebe AVD-a 
i da je u suradnji sa Za-
vodom organizirao ovu 
edukaciju, koja vjeru-
jem neće biti posljednja 
takva edukacija u Gra-
du Lepoglavi - rekao je 
Smoljanec i istaknuo 
da je hitna medicinska 
služba u Varaždinskoj 
županiji među prve tri 
najbolje u Hrvatskoj.

Nova akcija darivanja krvi u Lepoglavi 

Prikupljeno 46 
doza krvi
Gradsko društvo Crvenog križa Ivanec, u su-
radnji s aktivom dobrovoljnih darivatelja krvi 
iz Lepoglave, organiziralo je 21. srpnja akciju 
dobrovoljnog darivanja krvi za građane sa ši-
reg lepoglavskog područja.

Akciji se ovoga pu-
ta odazvalo 49 dobro-
voljnih darivatelja, od 
kojih je prikupljeno 

46 doza krvi za potre-
be liječenja bolesnika 
Opće bolnice Varaž-
din.Dan nakon obilne kiše počela je hitna sanacija šteta

Nevrijeme je uzrokolovalo nova klizišta

Polaznicima tečaja za upotrebu automatskog vanjskog 
defibrilatora uručene su potvrde o osposobljenosti

Ugovore o dodjeli bespovratnih sredstava potpisalo je petnaest 
obiteljskih poljoprivrednih gospodarstava

Gradonačelnik Marijan Škvarić naglasio je kako su koristi od projekta - 
Zaželi bolji život u Lepoglavi i Klenovniku, višestruke
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Novo vatrogasno vozilo dobio je i DVD Kamenica

Vatrogasni kombi vrijedan 
300 tisuća kuna
Grad Lepoglava nastavio je s ulaganjima u razvoj vatrogastva na gradskom 
području, pa je i dobrovoljno vatrogasno društvo u Kamenici dobilo novo va-
trogasno vozilo. Kombi za prijevoz vatrogasaca marke Ford transit, vrijedno 
je 300 tisuća kuna.

Novo je vozilo u Ka-
menicu stiglo 23. srpnja 
praćeno zvucima vatro-
gasnih sirena te dočeka-
no vodenim mlazovima. 
Dobrodošlicu su mu pože-
ljeli okupljeni kamenički 
vatrogasci i mještani Ka-
menice.

- Nakon što smo ove 
godine nabavili dva mili-
juna kuna vrijedno vatro-
gasno vozilo za potrebe 
DVD-a Lepoglava, nasta-
vili smo ulagati u opre-
manje naših vatrogasnih 
društva. Tako smo za DVD 
Kamenicu nabavili vatro-
gasni kombi. No, nećemo 
stati s opremanjem vatro-
gasnih društava na grad-
skom području. Ove će 
godine biti nabavljeno još 
jedno vatrogasno vozilo, 
za potrebe DVD-a Višnji-

ca. Uz ulaganje u nabavu 
opreme, prvenstveno va-
trogasnih vozila, ove go-
dine planiramo uložiti i 
nešto više od 1,5 milijuna 
kuna za uređenje vatro-
gasnih domova, za reali-
zaciju prve faze izgradnje 
vatrogasno-društvenog 
doma u Kamenici te za 
energetsku obnovu va-
trogasnog doma u Višnjici 
- istaknuo je lepoglavski 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić, kojemu je na 
gradskoj potpori pri na-

bavi novog vozila zahva-
lio Zorislav Rodek, pred-
sjednik DVD-a Kamenica. 

On je tom prigodom 
naglasio kako će novo 
vozilo prvenstveno slu-
žiti vatrogascima, ali će, 
kao i dosada, koristeći 
ovo vozilo kamenički va-
trogasci pomagati svim 
mještanima Kamenice, 
kameničkim udrugama te 
osnovnoj školi, jer će nji-
me prevoziti i učenike na 
školska natjecanja i druge 
školske aktivnosti.

DVD Kamenica obilježilo 80 godina rada

Smotra vatrogasnih snaga 
Grada Lepoglave
Smotrom vatrogasnih snaga u Kamenici je 22. kolovoza obilježeno 80 godina 
djelovanja Dobrovoljnog vatrogasnog društva Kamenica.

Na smotri su sudje-
lovali vatrogasci iz do-
brovoljnih vatrogasnih 
društava koja čine Vatro-
gasnu zajednicu Grada 
Lepoglave - DVD Lepogla-
va, DVD Kamenica, DVD 
Višnjica i DVD Kaznioni-
ca.

- Dobrovoljno vatro-
gasno društvo Kamenica 
osnovano je 1940. godine. 
Preživjelo je 2. svjetski 
rat, poratno razdoblje, 
Jugoslaviju i Domovinski 
rat, pa će tako preživjeti i 
koronu, a prigoda za pro-
slave bit će još puno - po-
ručio je Zorislav Rodek, 
predsjednik DVD-a Kame-
nica, koji je tom prigodom 
istaknuo kako kamenički 
vatrogasci od samih po-
četaka djelovanja druš-
tva pa sve do danas žive 
s mjestom Kamenica i nje-
nim mještanima.

- Kontinuirano, zahva-
ljujući prije svega Gradu 

Lepoglavi i gradonačelni-
ku Marijanu Škvariću, 
ulažemo u razvoj našeg 
vatrogasnog društva, ko-
je je ove godine nabavilo 
novi vatrogasni kombi, a 
odrađene su sve pripre-
me i pribavljena je do-
kumentacija za početak 
rušenja zadružnog doma 
i početak izgradnje novog 
vatrogasno-društvenog 
doma u Kamenici - nagla-
sio je Zorislav Rodek.

Značajnu obljetnicu 
DVD-a Kamenice kame-
ničkim je vatrogascima 
čestitao gradonačelnik 
Marijan Škvarić, koji je 
istaknuo zadovoljstvo dje-
lovanjem svih vatrogasa-
ca s područja Grada Lepo-
glave.

- Ono što vi radite mo-
gu raditi samo oni koji 
su osposobljeni, stručni, 
voljni, oni koji imaju lju-
bav za ono što rade, a to 
ste vi vatrogasci. Sve vas 

češće trebamo u raznim 
situacijama koje ugroža-
vaju živote i imovinu gra-
đana. Uvijek se odazivate 
i uspješno izvršavate svo-
je zadatke.  Na tome vam 
hvala - poručio je okuplje-
nim vatrogascima grado-
načelnik Škvarić.

On je na svečanosti 
kameničkih vatrogasaca 
najavio kako će Grad Le-
poglava i dalje kontinui-
rano osiguravati potreb-
nu opremu koja će zaštiti 
vatrogasce i pomoći im u 
intervencijama.

Tom je prigodom gra-
donačelnik Škvarić vatro-
gascima uručio još jednu 
gradsku donaciju vatro-
gasne opreme - potopne 
pumpe za ispumpavanje 
vode, ukupne vrijednosti 
22 tisuće kuna, koje su do-
bili dobrovoljna vatroga-
sna društva iz Lepoglave, 
Kamenice i Višnjice.

Održana izbora Skupština Udruge branitelji Hrvatske Lepoglava

Grad će i dalje podupirati 
projekte branitelja
Udruga branitelji Hrvatske Lepoglava održala je u Žarovnici, 21. kolovoza, redovitu 
izbornu skupštinu na kojoj je za novog predsjednika Udruge izabran Tomo Jakop.

Na skupštini je obilje-
ženo i 15 godina postoja-
nja ove udruge koja od 
svog osnutka, čuvajući 
spomen na poginule bra-
nitelje s gradskog pod-
ručja i vodeći brigu za 
one žive, uspješno sura-
đuje s Gradom Lepogla-
vom. Da je riječ o uspješ-
noj suradnji i ovom su 
prigodom istaknuli Dra-
žen Husnjak, dosadaš-
nji predsjednik Udruge i 
Marijan Škvarić, grado-
načelnik Lepoglave.

- Kroz ovih 15 godina 
udruga je brinula o svim 
svojim članovima, pose-
bice o onima kojima je 
pomoć bila potrebna, te 
o roditeljima i obitelji-

ma poginulih branitelja. 
Treba naglasiti da smo 
jedna od rijetkih udru-
ga u Hrvatskoj koja na 
svom području djelova-
nja okuplja pripadnike 
raznih postrojbi. Svi oni 
članovi su jedne udruge 
- Udruge branitelji Hr-
vatske Lepoglava, i to je 
naša snaga - istaknuo je 
Dražen Husnjak.

Nastavak daljnje su-
radnje s Gradom najavio 
je i novi predsjednik To-
mo Jakop.

- Važno nam je da i 
dalje čuvamo spomen 
na poginule branitelje s 
gradskog područja te da 
na okupu držimo naše 
članove i pružamo po-
dršku braniteljima koji-
ma je potrebna pomoć i 
podrška - poručio je no-
voizabrani predsjednik 
udruge.

Gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić čestitao je 

članovima Udruge na 
svemu što su činili u pro-
teklih 15 godina.

- Uspješno surađuje-
mo već 15 godina i uvje-
ren sam da ćemo i dalje 
nastaviti suradnju koja 
je rezultirala brojnim 
projektima i programi-

ma na koje smo u Gradu 
ponosni. Grad će i dalje 
podupirati projekte i 
programe koje provodi 
ova Udruga koja oku-
plja ljude koji su imali 
hrabrost u najtežim tre-
nucima stati na branik 
Hrvatske - istaknuo je 
gradonačelnik Škvarić.

Ispred Ministarstva 
branitelja, s kojim Udru-
ga također odlično su-
rađuje, i ministra Tome 
Medveda, čestitke je 
udruzi i njenim članovi-

ma uputio ministrov iza-
slanik Ivan Hranj.

- Želim da i dalje na 
okupu držite branitelje 
i vodite brigu o njima te 
da i dalje uspješno pro-
vodite sve aktivnosti - 
poručio je Hranj.

Na Skupštini su čla-

novima koji su u prote-
klih 15 godina svojom 
aktivnošću pridonijeli 
njenom razvoju dodije-
ljene prigodne zahval-
nice koje im je uručio 
Zdravko Jakop, držav-
ni tajnik u Ministarstvu 
obrane.

Uz novog predsjed-
nika na skupštini su za 
dopredsjednike Udruga 
branitelji Hrvatske Le-
poglava izabrani Željko 
Bračko i Ivan Kos, za 
tajnika Robert Bratko-
vić, a za rizničara Drago 
Šumečki. Uz njih u Vije-
će udruge izabrani su i 
Mirko Druško, Dražen 
Husnjak, Damir Zgre-
bec, Marijan Rihtar i 
Željko Kosalec.

Grad Lepoglava će u razvoj vatrogastva ove 
godine uložiti gotovo 2 milijuna kuna

Osiguran 
visoki stupanj 
sigurnosti i 
zaštite
Grad Lepoglava je prethodnih desetak godina 
u razvoj vatrogastva na gradskom području 
uložio 5,5 milijuna kuna - podsjetio je grado-
načelnik Marijan Škvarić na sastanku koji je 
održao s predstavnicima dobrovoljnih vatro-
gasnih društava s gradskog područja.

Na sastanku je raz-
govarano i o nastavku 
ulaganja u vatrogastvo 
na gradskom području.

- U 2020. godini za 
razvoj i potpore va-
trogastvu na području 
Grada Lepoglave pla-
niramo uložiti milijun 
i 920 tisuća kuna. Uz 
sredstva koja izdva-
jamo za redovit rad 
Vatrogasne zajednice 
Grada Lepoglave, ovih, 
gotovo dva milijuna 
kuna, uložit ćemo u 
otplatu rate kredita za 
kupljeno novo navalno 
vozilo DVD-a Lepogla-
ve, zatim za realizaci-
ju prve faze izgradnje 
vatrogasno-društve-

nog doma u Kamenici 
te energetsku obnovu 
vatrogasnog doma u 
Višnjici - istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

G r a d o n a č e l n i k 
Škvarić na sastanku je 
zahvalio vatrogascima 
na aktivnostima koje 
su provodili na terenu 
s ciljem zaštite zdravlja 
građana tijekom prvog 
vala epidemije, kao 
značajan čimbenik dje-
lovanja gradskog Stože-
ra civilne zaštite.

Predstavnici vatro-
gasnih društava zahva-
lili su na potpori koja 
vatrogascima stiže s 
gradske razine, bez koje 
vatrogastvo na područ-
ju Grada Lepoglave ne 
bi bilo ni približno na 
ovakvoj razini na kojoj 
je danas, a koja građa-
nima jamči visoku stu-
panj sigurnosti i zaštite. 
Tome u značajnoj mjeri 
pridonose i sami vatro-
gasci koji svoji dobro-
voljnim, nesebičnim i 
humanim radom te za-
laganjem služe zajedni-
ci u kojoj žive i djeluju.

U Lepoglavi održana skupština HVIDR-e Ivanec

Gradu dodijeljena 
zahvalnica
- Zahvalni smo na tome što ste učinili u Domo-
vinskom ratu. Drago nam je da ste i danas ak-
tivni djelujući kroz udruge kao što je HVIDR-a, 
čije aktivnosti i projekte Grad Lepoglava prati 
i podupire. Učinio je to i ove godine pruživši 
financijsku potporu vašoj udruzi kroz prove-
deni gradski natječaj za financiranje projeka-
ta i programa organizacija civilnog društva - 
istaknuo je gradonačelnik Lepoglave Marijan 
Škvarić na skupštini HVIDR-e Ivanec koja je 8. 
srpnja održana u Lepoglavi.

Vjekoslav Špac, 
predsjednik HVIDR-e 
Ivanec, koja okuplja i 
članove s područja Gra-
da Lepoglave, podsjetio 
je nazočne na aktivno-
sti provedene u prote-
klom jednogodišnjem 
razdoblju.

Na skupštini je Ro-
bert Čusek, ravnatelj 
Centra za socijalnu 

skrb Ivanec, okupljene 
upoznao s djelokrugom 
rada Centra te pravima 
koja se odnose na bra-
nitelje.

Na Skupštini su do-
dijeljene i zahvalnice, a 
jedna od njih dodijelje-
na je i Gradu Lepoglavi, 
za potporu koju pruža 
radu HVIDR-i Ivanec.

Zabilježeno

Odana počast 
hrvatskom branitelju 
Slavku Kosu
Na 28. obljetnicu pogibije hrvatskog branite-
lja Slavka Kosa iz Lepoglave gradonačelnik 
Lepoglave Marijan Škvarić i članovi Udruge 
branitelji Hrvatske Lepoglava odali su počast 
ovom hrvatskom vitezu  kod spomen obilježja 
u Parku hrvatskih branitelja u Lepoglavi.

Slavko Kos poginuo 
je 30. lipnja 1992. go-
dine, kao pripadnik 1. 
A brigade ZNG- “Tigro-
vi”, u akciji u Osojniku 

na južnodalmatinskom 
bojištu. Sahranjen je na 
zagrebačkom Mirogoju 
u Aleji hrvatskih brani-
telja.

Predstavnici dobrovoljnih vatrogasnih društava s gradskog 
područja na sastanku s gradonačelnikom Marijanom Škvarićem

U Lepoglavi je održana skupština HVIDR-e Ivanec

Slavku Kosu odana je počast kod spomen obilježja u 
lepoglavskom Parku hrvatskih branitelja 

Vatrogasni kombi koristit će i učenici kameničke osnovne škole
Gradonačelnik Marijan Škvarić čestitao je članovima Udruge na svemu 
što su činili u proteklih 15 godina

Na skupštini je obilježeno 15 godina postojanja Udruge branitelji 
Hrvatske Lepoglava

Prigodne zahvalnice članovima je uručio Zdravko Jakop, državni tajnik 
u Ministarstvu obrane

Grad će i dalje podupirati 
projekte i programe koje 
provodi ova Udruga koja 

okuplja ljude koji su 
imali hrabrost u najtežim 
trenucima stati na branik 

Hrvatske – istaknuo je 
gradonačelnik Marijan 

Škvarić

Predstavnici 
vatrogasnih društava 
zahvalili su na potpori 

koja vatrogascima 
stiže s gradske razine, 
bez koje vatrogastvo 

na području Grada 
Lepoglave ne bi bilo ni 
približno na ovakvoj 

razini na kojoj je danas, 
a koja građanima 

jamči visoku stupanj 
sigurnosti i zaštite
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Održana sjednica Skupštine Zajednice sportskih udruga Grada Lepoglave

Protekla sportska godina 
bila je u znaku značajnih 
gradskih ulaganja u sport
- Proteklu sportsku godinu obilježila se značajna ulaganja Grada Lepoglave u 
sport, prije svega u razvoj sportske infrastrukture, što je rezultiralo i dobrim 
sportskim rezultatima. Istaknuo bih gotovo pola milijuna kuna vrijedno ula-
ganje u uređenje nogometnog igrališta na Sportsko-rekreacijskom centru u 
Lepoglavi, zatim uređenje tamošnjih svlačionica te izgradnju igrališta u Zlo-
gonju. Grad je iz proračuna izdvojio i gotovo 800 tisuća kuna za rad gradske 
Zajednice sportskih udruga, odnosno sportskih klubova i udruga, te za po-
ticanje izvrsnosti i održavanje sportski manifestacija i aktivnosti - istaknuo 
je gradonačelnik Marijan Škvarić na sjednici Skupštine Zajednice sportskih 
udruga Grada Lepoglave.

Gradonačelnik je tom 
prigodom sportašima 
i sportskim djelatnici-
ma te vodstvu Zajednice 
sportskih udruga Gra-
da Lepoglave, na čelu s 
predsjednikom Tonkom 
Županićem, čestitao na 
ostvarenim rezultatima 
i provedenim aktivnosti-
ma.

- Lepoglava je tako i 
nakon 2015. godine, kada 
je, kao prvi grad u Hrvat-
skoj, nosio titulu - Europ-
skog grada sporta, ostala 
pravi sportski grad - na-
glasio je gradonačelnik 
Lepoglave.

A da su ove čestitke 
opravdane potvrđuju i 
odlični rezultati te brojne 
aktivnosti koje su ostvare-
ne tijekom 2019. godine.

U izvješću o radu po-
sebno je istaknuta odlič-
na suradnja Grada i Za-
jednice sportskih udruga 
Grada Lepoglave, koja je 
bila „polazna osnova za 
uspješno provođenje i 
realizaciju sportskih pla-
nova“.

- Tijekom cijele godi-
ne imali smo otvorenu, 
sadržajnu i svrhovitu ko-
munikaciju s gradonačel-
nikom. Razgovarali smo o 

nizu problema u sportu, 
s posebnim naglaskom 
na realizaciji kapitalnih 
ulaganja u sportsku in-
frastrukturu - sanaciju i 
rekonstrukciju glavnog 
nogometnog igrališta i 
adaptaciju svlačionica na 
Sportsko-rekreacijskom 

centru. Na inicijativu 
gradonačelnika za natje-
cateljske klubove u 2019. 
godini osiguran je zna-
čajan iznos financijskih 
sredstava za financiranje 
osnovnih troškova. Gra-
donačelnik je prihvatio i 
inicijativu predsjednika i 
tajnika Zajednice koji su 
predložili sufinanciranje 
stručnog kadra u klubovi-
ma, čime se željelo dodat-
no nagraditi i stimulirati 
ljude koji rade stručne po-
slove u sportu. Temeljem 
takve suradnje uspješno 
smo provodili projekte 
u cilju podizanja kvali-
tete sportske infrastruk-
ture na području Grada 
te stvaranja kvalitetnih 
referenci kroz organi-
zaciju raznih sportskih 
manifestacija lokalnog, 
županijskog, državnog i 
međunarodnog karakte-
ra - istaknuto je u izvješću 
Zajednice sportskih udru-
ga Grada Lepoglave za 
2019. godinu.

U izvješću je navede-
no i kako su lepoglavski 
sportaši svojim uspjesima 
potvrdili perspektivu koja 
će, s osiguranom financij-
skom stabilnošću donijeti 
napredak i u rezultat-
skom smislu.

Četvrt stoljeća Memorijalnog malonogometnog turnira Stjepan Križanec

Pobjednički pehar osvojila je ekipa 
Graditeljstvo Cvilko
U Višnjici je 1. i 2. kolovoza odigrano 25. jubilarno izdanje jednog od najdu-
govječnijih memorijalnih malonogometnih turnira - Memorijalni malonogo-
metni turnir Stjepan Križanec, koji se igra u spomen na poginulog hrvatskog 
branitelja Stjepana Križanca iz Višnjice.

Jubilarno izdanje 
turnira održano je pod 
uvjetima koje su diktira-
le epidemiološke mjere, 
pa je organizator turni-
ra - Udruga za sport i re-
kreaciju “Sport za sve” 
iz Višnjice bio primoran 
otkazati održavanje svih 
popratnih sadržaja i do-
gađanja.

Pred početak turnira, 
za Stjepana Križanca i sve 
pokojne branitelje iz Viš-

njice, članovi Stjepanove 
obitelji, izaslanik mini-
stra branitelja, državni 
tajnik Zdravko Jakop,  
predsjednik Gradskog 
vijeća Grada Lepoglave 
Robert Dukarić te pred-
stavnici udruge “Sport 
za sve”, Udruge branite-
lji Hrvatske Lepoglava i 
Moto kluba Ketač, polo-
žili su vijence na posljed-
njem počivalištu Stjepana 
Križanca te kod spomen 

obilježja na višnjičkom 
groblju.

Na turniru je sudjelo-
valo 20 malonogometnih 
ekipa, a veliki pobjednič-
ki pehar osvojila je ekipa 
Graditeljstvo Cvilko. Dru-
go je mjesto osvojila ekipa 
ŠIC bar Ljutomer, a treće 
- ekipa Furious expres & 
Draganić pilana & Carpo-
na food. 

Digitalizira se poslovanje Grada te sportske i vatrogasne zajednice

Novo ulaganje u sport 
i vatrogastvo
U poslovanje Grada Lepoglave te sportske i vatrogasne zajednice uvodi se digi-
talni online pomoćnik koji će omogućiti smanjenje administrativnih poslova, po-
većati učinkovitost i, što je posebice važno, dodatno povećati transparentnost.

Riječ je o aplikacijama 
Som grad i Som sport, tvrt-
ke Fortis Labor, s kojom je 
Grad Lepoglava potpisao 
polugodišnji ugovor o nji-
hovom korištenju vrije-
dan 15 tisuća kuna.

Ugovor su u nazoč-
nosti predstavnika Za-
jednice sportskih udruga 
Grada Lepoglave, gradske 
Vatrogasne zajednice te 
sportskih klubova potpi-
sali gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić i Lorenzo 
Gašparić, direktor tvrtke 
Fortis Labor.

- Grad ulaže značajna 
sredstva u razvoj sporta i 
vatrogastva. U ovoj godini 
riječ je o oko tri milijuna 
kuna. Korištenjem ovih 
aplikacija ta će se sred-
stva koristiti učinkovitije 
i transparentnije. Ujedno, 
njihovim korištenjem po-
dići ćemo kvalitetu rada i 
razinu aktivnosti te sma-
njiti troškove u poslova-
nju, prije svih one admi-
nistrativne - istaknuo je 
gradonačelnik Škvarić i 
najavio kako se dogodine 
planira da i ostale udruge 
s gradskog područja bu-
du uključene u korištenje 
ovih aplikacija.

Tvrtka Fortis Labor 
razvijala je ovu aplikaciju 
dvije godine, a i dalje će je 

nadograđivati temeljem 
povratnih informacija ko-
je će dobivati od korisnika 
aplikacija, među kojima 
će odsad biti i Grad Lepo-
glava.

- Grad Lepoglava prva 
je jedinica lokalne samou-
prave na ovom području 
koja će koristiti naše apli-
kacije. Uz sve prednosti 
koje one donose u radu, 
posebice u obavljanju ad-
ministrativnih poslova, 
jer korisnicima omoguću-
ju da se prvenstveno po-
svete svojim primarnim 
aktivnostima, ove aplika-
cije omogućuju jedinici 
lokalne samouprave da u 
realnom vremenu prati 
trošenje sredstava te pla-
nira buduća ulaganja - re-
kao je Lorenzo Gašparić iz 
tvrtke Fortis Labor.

Budući da korisnici 

vjeruju da će im ove apli-
kacije olakšati rad, pose-
bice pri administrativnim 
poslovima.

- Aplikacija će nam 
pomoći u evidenciji igra-
čica, održavanja trenin-
ga, vođenju članarina te 
praćenju svih aktivnosti 
- naglasila je Stella Gotal, 
trenerica Ženskog nogo-
metnog kluba Lepoglava, 
koji se natječe u 1. hrvat-
skoj nogometnoj ligi za 
žene.

Aplikacija će biti od 
pomoći i vatrogascima, 
koji već koriste dvije apli-
kacije specijalizirane za 
vatrogastvo.

- Ova aplikacija najviše 
će nam pomoći u vođenju 
financija - rekao je Mario 
Canjuga, predsjednik Va-
trogasne zajednice Grada 
Lepoglave.

Završena je rekonstrukcija nogometnog 
igrališta u Lepoglavi

Odigrana prva 
utakmica na 
novom travnjaku
Nakon otprilike godinu dana od potpisivanja 
ugovora kojim je započela gotovo pola miliju-
na kuna vrijedna rekonstrukcija nogometnog 
igrališta na Sportsko-rekreacijskom centru 
u Lepoglavi, 23. kolovoza, na novouređenom 
travnjaku odigrana je prva službena utakmica.

Riječ je o utakmici 2. 
županijske nogometne 
lige u kojoj su se sastali 
NK Lepoglava i NK Bu-
kovčan. Na novom su 
travnjaku, koji je igra-
čima pružio savršene 
uvjete za igru, domaći 
su nogometaši slavili 
pobijedivši goste s viso-
kih 5:1.

Vrijednost radova 
uređenja travnjaka 
nogometnog igrališta, 
kojima je nekada do-
trajali, neravni teren 
izravnan, na kojem je 
ugrađen sustav za na-
vodnjavanje i zasijana 
nova trava, je 450 tisu-
ća i 418 kuna. Više od 
polovicu sredstava za 
realizaciju ovog pro-
jekta, 252 tisuće kuna, 

Grad je osigurao na 
natječaju Lokalne ak-
cijske grupe - Sjevero-
zapad, dok je preostali 
dio financirao iz vlasti-
tog proračuna.

- Ovo je nastavak 
gradskih ulaganja u 
sportsku infrastruk-
turu na gradskom 
području, čime se po-
tvrđuje orijentirano-
sti Grada Lepoglave 
prema sportu, kojeg 
smatramo bitnim čim-
benikom razvoja gra-
da - istaknuo je gra-
donačelnik Marijan 
Škvarić, koji je česti-
tao nogometašima na 
uvjerljivoj pobjedi, koja 
je ostvarena na novom 
nogometnom terenu.

ŽNK Lepoglava nije uspio očuvati prvoligaški 
status

Borba za 
povratak u 1. ligu
Ženski nogometni klub Lepoglava prošle je 
sezone, po drugi puta u svojoj povijesti, na-
stupao u 1. hrvatskoj nogometnoj ligi za žene.

Bodovni saldo na 
kraju sezone nije bio 
dovoljan da zadrže pr-
voligaški status. ŽNK 
Lepoglavu je u prote-
kloj sezoni pratio i peh 

s ozljedama najvažni-
jih igračica, a sve su 
utakmice, zbog obnove 
nogometnog igrališta u 
Lepoglavi, igrale u Go-
lubovcu.

U Žarovnici održan turnir sjećanja na 
vukovarske heroje

Da se ne zaborave 
oni koji su dali 
život za domovinu
U organizaciji ivanečkog ogranka Udruge dra-
govoljaca i veterana Domovinskog rata, HVIDR-e 
Ivanec i Udruge branitelji Hrvatske Lepoglava, 
pod pokroviteljstvom Ministarstva branitelja, 
Grada Lepoglave i Grada Ivanca, u Žarovnici je 
22. kolovoza održan 15. Memorijal sjećanja na 
poginule vukovarske branitelje - Tomu Jambo-
ra, Josipa Kapustića i Stjepana Vusića.

Počast poginulim 
vukovarskim herojima 
odana je na njihovim 
posljednjim počivali-
štima na kameničkom 
groblju gdje su položeni 
vijenci i upaljene svije-
će.

Na otvaranja turni-
ra okupljenima su se 
obratili brojni uzvanici 
- Željko Dvekar, izasla-
nik ministra branitelja i 
potpredsjednika vlade 
Tome Medveda, Mari-
jan Škvarić, gradona-
čelnik Lepoglave, Tomi-
slav Paljak, dožupan 
Varaždinske županije, 
saborski zastupnik An-
đelko Stričak, Robert 
Maltar, voditelj Službe 
policije PU varaždinske 
te Milorad Batinić, gra-
donačelnik Ivanca, koji 
je i otvorio turnir. 

- Stali smo iza ovog 
turnira jer znamo što 
je bitno, a to je ne za-
boraviti žrtvu ljudi koji 
su za domovinu dali 
svoje živote - poručio 
je na otvorenju turnira 

gradonačelnik Marijan 
Škvarić, dodavši kako je 
važno zajedno s brani-
teljima i nakon Domo-
vinskog rata raditi na 
stvaranju boljih život-
nih uvjeta u sredinama 
u kojima živimo.

Otvorenju turnira 
nazočili su i državni 
tajnik u Ministarstvu 
obrane Zdravko Jakop, 
saborski zastupnik Si-
niša Jenkač, članovi 
obitelji poginulih bra-
nitelja te članovi brani-
teljskih udruga.

Turnir, koji je zbog 
epidemiološke situacije 
održan u nešto druga-
čijem formatu, bio je 
pozivnog karaktera a 
na njemu su sudjelova-
le četiri ekipe - uz eki-
pu Drvodjelca, koja je 
osvojila turnir, nastupi-
le su i ekipe - Žarovnice, 
Jerovca i MUP-a.

Počast vukovarskim 
herojima odana je i kod 
spomen obilježja u Ka-
menici na blagdan sve-
tog Bartola. 

Nogometaši NK Lepoglava s gradonačelnikom Marijanom 
Škvarićem nakon uvjerljive pobjede

Na turniru su sudjelovale četiri malonogometne ekipe

U Žarovnici je održan turnir sjećanja na poginule vukovarske 
branitelje - Tomu Jambora, Josipa Kapustića i Stjepana Vusića

Grad je iz proračuna izdvojio gotovo 800 tisuća kuna za rad sportskih 
klubova i udruga - istaknuto je na sjednici Skupštine gradske Zajednice 
sportskih udruga

U uređenje nogometnog igrališta na Sportsko-rekreacijskom centru u 
Lepoglavi uloženo je gotovo pola milijuna kuna

Ugovor o korištenju aplikacija potpisali su gradonačelnik Marijan 
Škvarić i Lorenzo Gašparić, direktor tvrtke Fortis Labor

U izvješću o radu 
posebno je istaknuta 

odlična suradnja Grada 
i Zajednice sportskih 

udruga Grada Lepoglave, 
zahvaljujući kojoj su 

realizirana i kapitalna 
ulaganja u sportsku 

infrastrukturu - sanaciju 
i rekonstrukciju glavnog 
nogometnog igrališta i 

adaptaciju svlačionica na 
Sportsko-rekreacijskom 

centru
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Obogaćeni javni prostori u Lepoglavi

Nove drvene klupe i stolovi
Na gradskim površinama u Lepoglavi postavljene su nove, lijepo dizajnirane 
drvene klupe i stolovi. Građani su tako dobili ugodno mjesto za druženje i 
razgovor.

Nove klupe i stolovi 
izrađeni su od kvalitet-
nog materijala, a svojim 
modernim dizajnom lije-
po su se uklopili u okoliš.

- Drago nam je da 
Grad i gradonačelnik 
Marijan Škvarić ulažu 
napore i vode brigu za 
„malog čovjeka“. Ovakve 
akcije su uvijek dobro-
došle - rekli su zadovoljni 
umirovljenici.

Gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić najavio je 

nove investicije kojima 
se potiče razvoj kvalitete 

života građana u Lepo-
glavi.

Povodom 24. Međunarodnog festivala čipke

Prigodna poštanska omotnica i žig
Na dan svečanog otvaranja 24. Međunarodnog festivala čipke u Lepoglavi su 
predstavljeni prigodni poštanski žig i omotnica. Tradicija je tako nastavljena 
i ove godine.

U petak, 11. rujna, na 
dan otvaranja Festiva-
la, u poštanskom uredu 
u Lepoglavi dostupno je 
bilo pedesetak prigod-
nih omotnica, koje su se 
mogle ovjeriti prigodnim 
žigom ovogodišnjeg,  24. 

Međunarodnog festivala 
čipke (na slici).

Prigodna omotnica i 
žig produkt su suradnje 
Turističke zajednice Gra-
da Lepoglave, Varaždin-
skog kluba kolekcionara i 
Grada Lepoglave.

Zabilježeno

Višnjičarci pješice 
hodočastili u Mariju Bistricu
Tridesetak hodočasnika iz Višnjice, od onih mlađe životne dobi pa do onih ne-
što starijih, zaputilo se pješice 22. kolovoza, na hodočašće u Mariju Bistricu. 

Te su večeri, nakon 
blagoslova višnjičkog 
župnika vlč. Dragutina 
Šimeka, krenuli iz viš-
njičke župne crkve prema 

marijanskom svetištu u 
Mariji Bistrici. Pješače-
ći cijelu noć uz molitvu i 
pjesmu, put dug 50 kilo-
metara prevalili su za 13 

sati i sljedećeg jutra stigli 

u Mariju Bistricu, gdje su 

Majci Božjoj uputili svoje 

molitve i zahvale.

Višnjički kuburaši čuvaju tradiciju

U vinogradima 
postavljeni 
klopoci
Višnjičkim su bregima ponovno zagrmile ku-
bure, a ovoga puta povod za glasni pucanj 
višnjičkih kuburaša bilo je postavljanje klopo-
teca kojim su članovi kuburaške udruge Prva 
kubura Višnjica, krajem kolovoza, najavili 
skori početak berbe grožđa.

Na ovoj tradicio-
nalnoj priredbi, koja 
je održana u vino-
gradu člana Udruge 
- Josipa Galinca, 
okupljene je pozdra-
vio Zdravko Jakop, 
državni tajnik u Mini-
starstvu obrane, inače 
revni član Prve kubu-

re Višnjica, koji je tom 
prigodom istaknuo 
kako višnjički kubu-
raši njeguju i čuvaju 
stare navade i bogatu 
tradicijsku baštinu. 
Članovi ove višnjičke 
udruge svake godine 
obilježavaju i Marti-
nje te Vincekovo.

Nezavisna udruga mladih 

Quiz Night u 
novim prostorima
U organizaciji Nezavisne udruge mladih u Le-
poglavi je održan tradicionalni “Quiz Night”.

Natjecanje je ponu-
dilo natjecateljsku neiz-
vjesnost koja je trajala 
do samog kraja. Najvi-
še znanja pokazale su 
ekipe - Trutine, Nema 
kaj drugo biti i Razmiš-

ljamo na glas, koje su 
nagrađene nagradama 
sponzora natjecanja. 
Kviz je održan u novim 
prostorima Nezavisne 
udruge mladih.

U vinogradu Josipa Galinca postavljen je klopotec

S novim klupama i stolovima posebno su zadovoljni umirovljenici 

Hodočasnici iz Višnjice pred svetištem Majke Božje Bistričke


